
EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

1/61 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
2/2019. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2019. január 31. napján 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1. Pályázat benyújtása konyhakerti és kisállattartási szociális földprogram megvalósítására 
8/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

2. Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csiha Gábor Csaba hivatalvezető 
9/2019.(I.31.) sz. határozat 

 
3. Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 

várható 2019. évi feladatokról 
Előadó: Társulási Tanács elnöke 
10/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

4. Határozati javaslat nyersanyagnorma elfogadásáról 
11/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

5. Gyermekétkeztetés rezsijéről döntést 
12/2019.(I.31.) sz. határozat 
13/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

6. Beszámoló az Egyeki Gyepmesteri Telep működéséről 
Előadó: Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezető 
14/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

7. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi költségvetési tervezete 
15/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

8. Működési tartalékról döntés 
16/2019.(I.31.) sz. határozat 
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9. Intézkedési terv a konyha hatékonyabb működtetésére 

17/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

10. Határozati javaslat térítésmentes étkezés biztosításáról 
18/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

11. Beszámoló a Fonyódligeti üdülő 2018. évi üzemeltetéséről 
19/2019.(I.31.) sz. határozat 
20/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

12. A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetői állására benyújtott pályázatok 
elbírálása 
21/2019.(I.31.) sz. határozat 
22/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

13. Polgármesteri jelentés 
23/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

14. Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 
24/2019.(I.31.) sz. határozat 
25/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

15. Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2018. évi tevékenységéről 
Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
26/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

16. Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 
Előadó: NHSZ Tisza Kft. ügyvezetője 
27/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

17. Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 
Előadó: háziorvosok, fogorvos 
28/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

18. Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 
Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 
29/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

19. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2018. évi tevékenységéről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
30/2019.(I.31.) sz. határozat 
 

20. Az önkormányzati tulajdonú bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
1/2019.(I.31.) sz. rendelet 
 

21. A szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítása 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
2/2019.(I.31.) sz. rendelet 
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22. Kérdések, interpellációk 

 
23. Egyebek 

1. Az Egyek Nagyközség Önkormányzata és az Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
között megkötött megállapodás felülvizsgálata 
31/2019.(I.31.) sz. határozat 

2. Döntés a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás részére fizetendő tagi 
hozzájárulás megfizetéséről 
32/2019.(I.31.) sz. határozat 

3. 2019. évi közmunkaprogrammal kapcsolatos előterjesztés 
33/2019.(I.31.) sz. határozattól - 35/2019.(I.31.) sz. határozatig 

4. Fogorvos szerződéséhez döntés 
36/2019.(I.31.) sz. határozat 

5. Temető fenntartásával és üzemeltetésével kapcsolatos döntés 
37/2019.(I.31.) sz. határozat 

6. Együttműködési megállapodások jóváhagyása az Idősek Adventje pályázathoz 
(Kódszám: VP6-19.2.1-45-3-17) 
38/2019.(I.31.) sz. határozattól 41/2019.(I.31.) sz. határozatig 

7. Pályázat benyújtása tanyagondnoki szolgálat fejlesztésére 
42/2019.(I.31.) sz. határozat 

8. Együttműködési megállapodás a Konyhakerti és kisállattartási szociális földprogram 
pályázatához 
43/2019.(I.31.) sz. határozat 

9. A Képviselő-testület 240/2008.(VI.25.) sz. határozat hatályon kívül helyezése 
44/2019.(I.31.) sz. határozat 

10. Ferencz Mihály ajánlata az Önkormányzat tulajdonában lévő külterületi inatlanok 
megvételére 
45/2019.(I.31.) sz. határozat 

11. Orosz Béla vételi ajánlata az Önkormányzat tulajdonában lévő külterületi ingatlanrész 
megvételére 
46/2019.(I.31.) sz. határozat 

12. Az Egyek, Szabó Pál u. 3. szám alatti ingatlannal kapcsolatos döntés 
47/2019.(I.31.) sz. határozat 

13. Egyek, Rózsás u. 10. szám alatti ingatlannal kapcsolatos döntés 
48/2019.(I.31.) sz. határozat 

14. Opel Combo értékesítéséről döntés 
49/2019.(I.31.) sz. határozat 

15. Határozati javaslat önkormányzati tulajdonban álló épület bontásáról 
50/2019.(I.31.) sz. határozat 

16. Döntés az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. tőkeemeléséről  
51/2019.(I.31.) sz. határozat 

17. Határozati javaslat a „Település 2018-2019. évi Szolgáltatói Önkormányzat Díj” 
pályázat benyújtására 
52/2019.(I.31.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 8 képviselő 
jelen van. Vitéz Zsolt képviselő igazoltan van távol.  
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Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kiss Sándor és Hajduné Holló Katalin 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1. Határozati javaslat nyersanyagnorma elfogadásáról 
2. Gyermekétkeztetés rezsijéről döntést 
3. Döntés az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. tőkeemeléséről  
4. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi költségvetési tervezete 
5. Határozati javaslat a „Település 2018-2019. évi Szolgáltatói Önkormányzat Díj” 

pályázat benyújtására 
 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Technikai okok miatt kéri, hogy az Egyebek 9. napirendjét elsőként tárgyalja meg a 
Képviselő-testület.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja azzal, hogy először 
a távolabbról érkező vendégek napirendjeit tárgyalják, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Pályázat benyújtása konyhakerti és kisállattartási szociális földprogram 
megvalósítására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy együttműködési megállapodás alapján az Egyeki Roma 
Nemzetiségi Önkormányzattal, az Emberi Erőforrások Minisztériuma által meghirdetett: 
Konyhakerti és kisállattartási szociális földprogram megvalósítására pályázatot nyújtson be.  
 
A projekt keretén belül 11-20 háztartás kerül bevonásra.  
A projekt támogatási intenzitása 100 %.   
A támogatás összetétele: 

Mezőgazdasági javakra maximum: 40 000 Ft/család 
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Mezőgazdasági tájékoztató előadásra:100 000 Ft 
Folyamatsegítői személyi kiadásokra: 100 000 Ft 

 
A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a pályázat benyújtását, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete, együttműködési 
megállapodás alapján az Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzattal, az 
Emberi Erőforrások Minisztériuma által meghirdetett: Konyhakerti és 
kisállattartási szociális földprogram megvalósítására pályázatot nyújt be.  
 
A projekt keretén belül 11-20 háztartás kerül bevonásra. 
 
A projekt támogatási intenzitása 100 % 
 
A támogatás összetétele: 
Mezőgazdasági javakra maximum: 40 000 Ft/család 

Mezőgazdasági tájékoztató előadásra:100 000 Ft 

Folyamatsegítői személyi kiadásokra: 100 000 Ft 
 
A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert a pályázat benyújtásával 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2019. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2. Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csiha Gábor Csaba hivatalvezető 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának 2018. évi foglalkoztatáspolitikájáról szóló beszámolót, valamint az Egyek 
Nagyközség munkaügyi helyzetéről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint. 
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Csiha Gábor Csaba hivatalvezető: 
A beszámolóból kiemeli, hogy Egyek relatív mutatója a járási és megyei átlagtól magasabb, 
viszont a foglalkoztatás növekedése a járásban itt volt a legmagasabb. A nyilvántartott 
álláskeresők száma az elmúlt évhez képest 76 fővel kevesebb, ami közel 10%-ot jelent. A 
képzésnek köszönhetően minimum 3 fő helyezkedett el, de ha valaki rögtön nem tud 
elhelyezkedni, mert a képzés során olyan információkat szerezhet, ami segítheti az 
elhelyezkedésben. Az erőfeszítéseik napi szintűek, és az együttműködés megfelelő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A beszámolót olvasva láthatják, hogy a munkaügyi központ és a kormány nem csak egy 
eszközzel próbálja a munkanélküliséget csökkenteni. Nemcsak közmunkaprogram, hanem 
rengeteg képzési program van. Úgy gondolja, hogy aki nagyon el akar helyezkedni, és a 
szociális környezete engedi, az el is tud helyezkedni. A Képviselő-testületben is többen 
megfogalmaztak kritikát a közmunkaprogrammal kapcsolatban. Ez lehet, mert ezeknek a 
programoknak köszönhetően egyre több ember tud elhelyezkedni, és megfeleződött a 
közmunkaprogramban dolgozók létszáma, és nem a jobbik, hanem a gyengébbik fele maradt 
itt, akikkel nehezebb az eddig megszerzett dolgokat megtartani. Van egy pár kulcs ember, 
aki sokat lendít a közmunkaprogramon, és őket próbálják addig tartani, amíg lehet, hogy ez 
a közmunkaprogram működjön. 
 
Ő is jónak értékeli az együttműködést, és reméli, hogy ez további szép eredményeket fog 
hozni. Csökken a közmunkaprogramban lévők száma, és úgy, hogy tavaly Karácsony előtt a 
Rendőrkapitány tájékoztatta, hogy az Egyeken illetékes nyomozóknak egyetlen folyamatban 
lévő ügye sem volt. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja az Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2018. évi 
foglalkoztatáspolitikájáról szóló beszámolót, valamint az Egyek Nagyközség 
munkaügyi helyzetéről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

3. Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2019. évi feladatokról 
Előadó: Társulási Tanács elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal 
tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a kistérségi együttműködés helyzetéről 
az elmúlt év munkájáról és a várható 2019. évi feladatokról szóló tájékoztatót. 
 
Hegedüs Péter elnök: 
Úgy gondolja, hogy Balmazújváros eddig sok mindent kisajátított magának. Ő azt szeretné, 
ha a Társulás jól működne, és együtt oldanák meg dolgokat. Úgy gondolja, hogy a Társulás 
legfőbb feladata a Humán Szolgáltató, ami Balmazújvárosi központtal működik. Szerinte ez 
jól ellátja a feladatát. Figéné Nádasdi Ágnes a Humán Szolgáltató Központ vezetője nagyon 
jól képben van, minden polgármesterrel, minden hellyel nagyon jó kapcsolatot tartanak. 
Mindenben támogatják a társulási együttműködést, és szerinte nincs olyan kérdés, amit ne 
tudnának megvitatni, és Balmazújváros mindenben Tiszacsege és Egyek mellett szeretne 
lenni. Azt szeretnék, ha ez a társulás valóban úgy működne, amire ki volt találva, hogy 
könnyebb legyen a társulásban résztvevőknek a feladatok által okozott terhek viselése, 
könnyebben pályázhatnak a társulásban, és minden más egyebet támogatnak, ami az 
Unióval kapcsolatban elvárás. Szerinte elvégezték azt a munkát, ami a 2018. második felére, 
az ő időszakára esett a társulásban.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Az elmúlt évek alatt a Humán Szolgáltató Központon belüli eszközfelszereltséget, és a 
megfelelő technikát hiányolta. Nem tudja, mennyire volt lehetőség nyomtató, laptop vagy 
számítógép cserére, de azt tudja, hogy ha egyeztetett a kollégákkal, valamelyik vagy nem 
működött, vagy hátráltatta a munkájukat. A jövőben ezt lehetne erősíteni vagy erre 
odafigyelni. 
 
Hegedüs Péter elnök: 
A társulásnál egy nyomtató cseréje vagy szervízelése nem biztos, hogy a társulás alapjait 
veszélyezteti.  Elindultak azon az úton, hogy a napi munkához szükséges feltételeket 
biztosítsák. Ha ez technikailag fog jelentkezni, akkor technikailag is fogják biztosítani. 
Beérkeznek a jelzések és próbálnak azonnal reagálni ezekre. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Egyek Nagyközség Önkormányzata a társulás működésében mindig partner volt, és mindent 
meg fognak tenni, hogy sikerre vigyék Hegedüs Péter elnök kezdeményezését, hogy az 
együttműködés még kamatozóbb legyen. 
 
Hegedüs Péter elnök: 
Azért jött el az ülésre, hogy lássák azt, hogy számon kérhető. Megítélése szerint a dagály 
minden hajót felemel. Mindenképpen egyeztetett programokra van szükség, arra van 
szükség, hogy mindenhol legyen egy kis dagály, és mindenhol emelkedjenek egy kicsit.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Mivel a gyepmesteri telepen van érintettsége, sokszor jelentett problémát az elmúlt egy 
évben az elhullott állatokat szállító jármű elromlása, vagy nem üzemelt két hétig, és ez 
hatalmas problémákat vetett fel. Ha lesz felesleges pénz, vagy pályázat, akkor erre is 
gondolni kellene. 
 
Hegedüs Péter elnök: 
Ezt már jelezték felé. 
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Soltész Gábor képviselő:  
A Társulási Tanácsban vállalt feladatokra vonatkozó pontosabb költségvetés nagy 
könnyebbséget jelentene Egyek Nagyközség Önkormányzatának is. Az előző évben a 
társulástól pénzmaradványt kapott vissza az önkormányzat, majd ezzel párhuzamosan a 
Humán Szolgáltató Központ jelezte, hogy a Tisza úti Idősek Otthonában olyan akut 
problémák vannak, amelyekre pénz kell. A Képviselő-testület a visszaáramló pénznek talált is 
helyet, majd jött a jelzés, hogy rossz az ajtó, fel van szakadva a linóleum, stb. Ezek mind 
olyan problémák voltak, melyek nem akkor keletkeztek. Szerinte gördülékenyebb lenne a 
munka is, a költségvetés is biztonságosabb lenne, ha ezeket előre beterveznék. 
 
Hegedüs Péter elnök: 
A társulás is úgy működik, mint minden önkormányzat. Hetekkel ezelőtt minden 
intézményvezetőt felszólított, hogy állítsa össze a következő évi igényt a realitások terén. 
Teljes mértékben azon van, hogy a napi feladatok megoldása pontosan és jól tervezhető 
legyen. Rengeteg plusz feladatot lenyesnek, és úgy gondolja, hogy a városok működését 
nagyon le kell egyszerűsíteni. Víz, villany, gáz legyen, és az utak rendben legyenek, és a 
lakosság azt mondja, hogy az önkormányzat jól dolgozott. Az, hogy pontosan terveznek, és 
jó költségvetést készítenek, ez az egyik megoldása annak, hogy a későbbiek folyamán ne 
legyen visszavont dolog, ne legyen zúgolódás, hogy ez miért volt, és miért nem tudnak előre 
gondolkodni. Arra fog törekedni, hogy ne legyenek fölösleges illúziók, pontos költségvetést 
fognak készíteni, és pontosítani fogják ezeket, hogy a társulási tagok is mindent jól lássanak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Örül mikor sikerül hasonlóan gondolkodó Polgármesterekkel találkozni. Azt gondolja, hogy 
együtt, karöltve sokkal tovább lehet jutni, mint egyéni harcosként. A számítógépet, a 
linóleumot, amit a képviselőtársak szóvá tettek, azt nem Hegedüs Péter polgármesternek 
kell címezni. A Petruska Jánosné által megfogalmazott kérések mindig Egyek Képviselő-
testülete előtt landolt, ezekben a kérdésekben itt döntenek. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ugyanezt elmondták a beszámoló kapcsán, a helyi intézmény egységvezetőjének, illetve 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezetőnek, tehát tudomásuk van róla, hogy esetleg 
kevesebb visszatérítendő maradjon, mert az a Képviselő-testület betervezi más egyéb 
dolgokra. De ha ők betervezik a költségvetésükbe előre ezeket a dologi kiadásokat, nyilván 
kevesebb lesz a pénzmaradvány, de meg lesznek valósítva ezek a dolgok. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Humán Szolgáltató Központnak nincs saját pénzügyi forrása, saját bankhitele, amiből 
rugalmasságot vihetne a rendszerbe. Muszáj túl terveznie ahhoz, hogy az egész évet 
zökkenőmentesen meg tudja valósítani. Arról nem tud, hogy a számítógéppel baj van. 
Tegnap fejezték be az új burkolat kialakítását. Évente olyan 6-700 ezer forint pluszról 
döntöttek. Ezek megoldható problémák, de ezeket Petruska Jánosnénak elsősorban Egyek 
Önkormányzatától kell kérnie, mert a kistérségen belül az, az elv uralkodik, hogy 
mindenkinek a saját településén felmerülő költségeket kell állnia. 
 
A gyepmesteri telep viszonylag jó példa az együttműködésre. Most már mind 3 kistérségi 
településsel van szerződés, és úgy tudja, hogy Tiszacsege, Hortobágy és Balmazújváros is 
elégedett a szolgáltatással. 
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Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki tudomásul veszi a tájékoztatót a 
kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a várható 2019. évi 
feladatorkról, kézfelemeléssel jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2019. évi feladatokról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4. Határozati javaslat nyersanyagnorma elfogadásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az óvodai és az általános iskolai nyersanyagnormát 2019. 
február 1-től a határozati javaslatban foglaltak szerint határozza meg. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A múltkori rendkívüli ülésen véleménykülönbség bontakozott ki a térítési díjak rendeletben 
történő szabályozása körül. Azon az ülésen is elmondta, hogy korábban is jelezte már azt az 
aggályát, hogy álláspontja szerint nem szükséges a rendeletben történő szabályozás. Első 
körben nem ezt a megerősítést kapta. A Kormányhivatal szakreferensével ismételt 
egyeztetést kezdeményezett, kiemelve azt, hogy hasonló településeken, ahol az étkeztetést 
az Egyház működteti, illetve feladatként ellátja, nem alkotnak rendeletet az 
önkormányzatok. E tekintetben az ismételt szakmai egyeztetés végkifejlete az lett, hogy 
helyesen értelmezik a jogszabályt, és nem szükséges Egyek településnek rendelet alkotni 
ebben a témakörben. A további együttműködés érdekében a határozattal történő 
kommunikáció elfogadott az intézmény, illetve az önkormányzat között.  
 
A nyersanyagnorma pedig tartalmazza a Képviselő-testületi döntéseket, és azt gondolja, 
hogy a határozati javaslat egy egységes álláspontot tükröz. Ezért is javasolja a bizottság 
elfogadásra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
11/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az óvodai és az 
általános iskolai nyersanyagnormát 2019. február 1-től az alábbiak szerint 
határozza meg: 
 

2019. 02. 01-től 

   
Iskola (7-10) éves 

  
Nyersanyagnorma 

(Ft-ban) 
ÁFA (27%) 

(Ft-ban) 
Bruttó 

(Ft-ban) 

Tízórai 64,77 17,49 82,26 

Ebéd 212,52 57,38 269,90 

Uzsonna 62,74 16,94 79,68 

Összesen 340,03 91,81 431,84 

 2019. 02. 01-től 

   
Iskola (11-14) éves 

  
Nyersanyagnorma 

(Ft-ban) 
ÁFA (27%) 

(Ft-ban) 
Bruttó 

(Ft-ban) 

Tízórai 70,40 19,01 89,41 

Ebéd 231,00 62,37 293,37 

Uzsonna 68,20 18,41 86,61 

Összesen 369,60 99,79 469,39 

 2019. 02. 01-től 

   
Óvoda 

  
Nyersanyagnorma 

(Ft-ban) 
ÁFA (27%) 

(Ft-ban) 
Bruttó 

(Ft-ban) 

Tízórai 73,70 19,90 93,60 

Ebéd 167,48 45,22 212,70 

Uzsonna 68,20 18,41 86,61 

Összesen 309,38 83,53 392,91 
 
Határidő: 2019.02.01. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 
Kirilla Pál igazgató 

 
 

5. Gyermekétkeztetés rezsijéről döntést 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az elmúlt testületi ülésen próbáltak ebben a kérdésben dönteni, de az elmondottak miatt 
nem sikerült a döntés. Tegnap egyeztetett Kirilla Pál igazgatóval és Ale Gábornéval, az 
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intézmény gazdasági vezetőjével, és a maga részéről ezeket a számokat el tudta fogadni. Két 
árajánlatot kért be az iskola, és mind két ajánlat kisebb, mint a Szöghatár Kft. ajánlata. Az 
egyik ajánlat 5,5 millió forinttal a másik 4,8 millió forinttal kevesebb, mint a Szöghatár Kft. 
ajánlata úgy hogy ők változó rezsiköltséggel és alacsonyabb nyersanyagnormával számolnak. 
A most elfogadott nyersanyagköltséggel és a 60%-os rezsivel a Szöghatár Kft. szolgáltatása 
éves szinten 36 610 000 Ft, ami még mindig 1,4 vagy 1,9 millió forinttal drágább, mint az 
alternatív árajánlatok. A tegnapi egyeztetés folyamán benne az jött le, hogy a 60%-os 
rezsivel számolva talán sikerülne egy olyan megoldást találni, ami mindenki számára 
elfogadható. Kirilla Pál igazgató jelezte, hogy az intézmény részéről a 60% elfogadható lesz, 
és Murvai Ferencné ügyvezető is jelezte, hogy a 60% a Szöghatár Kft-nek is megfelelne. 
 
Szerinte a Szöghatár Kft. egy évvel ezelőtti 12 millió forintos veszteségét nem a 
gyermekétkeztetésből lehet levezetni, mert akkor ezt a Kft. tavalyi mérlegbeszámolójából is 
ki kellett volna olvasni. Tavaly félévkor és III. negyedévkor is pozitív volt az adózás előtti 
eredménye. Ennek ellenére lehet, hogy az év végi eredmény át fog fordulni mínuszba, de 
olyan nagy mínusz nem lehet a Kft-nél év végén sem. Tehát nem egyértelmű az, az 
összefüggés, hogy a 45% miatt alakult ki ez a nagy mínusz. Azt gondolja, hogy a 60%-al, 
illetve az intézkedési tervvel, amit Murvai Ferencné ügyvezető megfogalmazott, egy 
vállalható kompromisszum lenne. Nem látja jónak a héten elkészült levél kiküldését, és 
szerinte nem azon kellene faragni, hanem azt a verziót el kellene vetni, és megszavazni a 
60%-os rezsiszámítást a gyermekétkeztetés területén. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A levélben nem csak a rezsiszámításról van szó, hanem több dolog van érintve. Egyik dolog 
pl. a Telekházi óvoda újranyitása, ami eljárásrendileg sincs tisztázva, hogy milyen módon 
oldható ez meg, illetve a Képviselő-testület a december 18-i testületi ülésen kérte, hogy a 
két dolgot egymástól elkülönítve tárgyalják. Illetve a levélben van egy olyan tétel, hogy 
továbbra is várják az Újtelepi iskolával kapcsolatos nyilatkozatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Most a rezsiszámítást érezte a legégetőbb kérdésnek, és ebben a kérdésben szülessen meg 
minél hamarabb a döntés, mert már a múlt héten is érezték, hogy nem lenne jó, ha ma 
december 31-én döntenének arról, hogy február 1-én, hogy fogják számítani a rezsit. A múlt 
héten döntöttek róla, hogy 60%-os rezsiszámítással meghosszabbítják az együttműködést, 
de jó lenne, ha minél hamarabb megegyeznének a rezsi kérdésében.  
 
A telekházi óvoda újranyitásával kapcsolatban a Püspök egyértelműen leírta, hogy újra 
fogják nyitni. Attól kezdve, ha a Képviselő-testület dönt a 60%-os rezsikérdésről, Kirilla Pál 
igazgató nyilatkozza, hogy számukra ez elfogadható, akkor megszűnt a két téma 
összefüggése.  
 
Az Újtelepi iskolára valóban nem érkezett még válasz. Illetve ígérték, hogy hamarosan 
válaszolni fognak a kompetencia mérés eredményével kapcsolatban megfogalmazott 
levélre. Ha az a levél megérkezik, azt kiértékelve következő lépésként ismételten 
rákérdezhetnek az Újtelepi iskolára sorsára, illetve bármi más kérdésre is.  
 
A levélben szó van róla, hogy az önkormányzat felajánlja, hogy ezeket az intézményeket 
esetleg visszavegye. Nem érezte a Képviselő-testület részéről azt a többségi szándékot, aki 
ezt megfogalmazta volna. Most nem is napirend az erről való döntés. Ha Hajduné Holló 
Katalin képviselő azt mondja, hogy beszéljenek róla, hogy az önkormányzat szeretné az 
óvodát, az iskolát vagy az intézmény egy részét visszavenni, akkor javasolja, hogy vegyék 
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napirendre, és tárgyaljanak róla. Vagy ennél a napirendnél lehet az is a Képviselő-testület 
döntése, hogy a levél úgy menjen ki, ahogy azt meglátták.  
 
Az, hogy nem tudnak jobb számítási módszert, és ragaszkodjanak a 2012-es 
megállapodáshoz, belátással kell lenniük, ha a tavalyi év folyamán a Képviselő-testület is úgy 
érezte, hogy a megállapodásnak az a része már idejét múlt, hogy az önkormányzat minden 
évben adjon át 5 millió forint támogatást, mert az együttműködési megállapodásban meg 
van fogalmazva, hogy a megtakarítás 10%-át, de maximum 5 millió forintot átadnak. Csak 
nem tudják, hogy mennyi a megtakarítás, illetve nem kimutatható a megtakarítás, ezért azt 
mondták, hogy ezt az 5 millió forintot nem adják át. 
 
Ahogy az önkormányzat részéről változott a helyzet, úgy az egyház részéről is letisztultak 
ezek a viszonyok. Elmondják, hogy már egy pár évvel ezelőtt is 20 millió forintot pótoltak az 
oktatási intézmények költségvetéséhez. Ez a szám az óta emelkedett, és nekik is meg kell 
nézni az árakat. A jó együttműködés érdekében hajlandóak a piaci ár fölött 1,5-2 millió 
forinttal magasabb árat elfogadni, de nem akarnak 6 millió forinttal magasabb árat 
elfogadni. A látott számokat a maga részéről elfogadhatónak tartja. Nem irreális, amit az 
Egyház kér, ugyanakkor, ha 45%-os rezsivel számolnak az, az önkormányzat részéről egy 
anyagi támogatást jelentene az oktatási intézmény felé. De az elől sem zárkózik el, hogy az 
önkormányzat támogassa Egyeken az oktatási intézményét, mert támogatják a sportot, a 
polgárőrséget, a mentőállomást, minden létező civil szervezetet, úgy helyénvalónak tartja, 
ha az oktatási intézményt is támogatják. 
 
Azt látnia kell mindenkinek, hogy a 60%-os rezsi elfogadásával nem támogatják az egyházat, 
mert lenne két olcsóbb árajánlat is Tiszafüreden. Ez a kompromisszum a részéről 
elfogadható, mert a 75%-os rezsi számításakor korábban az étteremből a központi konyhán 
dolgozók kimentek az intézménybe és működtették a melegítő konyhákat. Most már a 
melegítő konyhákra nem kell kimenni az étteremből. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Az elmúlt testületi ülésen született egy döntés, hogy február hónapra a rezsit 60%-ban 
állapítják meg. Elhangzott, hogy korábban hogyan történt a rezsiszámítás, de időközben 
számtalan dolog változott, mint a közvetett költség, a közvetlen költség vagy az általános 
költség, létszám. Azt szeretné látni, hogy mi az a %, ami 0, tehát amikor önköltségen van a 
Kft. Nem veszteséget akar megszavazni az Önkormányzat gazdasági társaságának, hanem 
legalább önköltségen meghatározott összeget. Mivel februárra meg van a 60% a 
kompromisszumnak megfelelően, ezért végezzenek önköltségi számítások, hogy lássák, ez 
mennyibe kerül, és utána nyugodtan meg tudják szavazni önköltségi áron. 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
A múlt héten felvetődött az önköltségi számítás. Megpróbált egy élelmezési nap 
önköltségszámítást csinálni. Egy élelmezési nap önköltsége 710,11 Ft. Ha megegyeznek a 
60%-os rezsiköltségben, akkor 751,84 Ft jön ki, és 4,2% körüli nyereség van rajta. Viszont 
ehhez hozzá kell tenni, hogy a konyha költsége még meg van terhelve az általános 
költséggel, ami 2018-ban 10 millió forintot jelentett. Nem tudja, hogy lehetne a konyhát és a 
műszaki csoportot külön kezelni a Szöghatár Kft-nél, mert akkor lehetne látni, hogy működik 
az élelmezés rész, és hogy működik a műszaki csoport. Ő a 60%-ba bele menne, hogy 
tudjanak működni.  
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Soltész Gábor képviselő:  
Elhangzott, hogy két kedvezőbb árajánlat volt az önkormányzati konyha ajánlatától, viszont 
mindkettőnél kevesebb nyersanyagnormáról beszélnek, és változó, de 80% körüli 
rezsiköltség mellett. A kevesebb nyersanyagnorma azt jelenti, hogy az átadott étel hígabb 
lesz. Nem hiszi, hogy a két alternatív árajánlat a 0-hoz tendáló nyereségindexet tartalmaz. 
Ennek egy vége lesz, hogy minőségileg, mennyiségileg rosszabb ételt fognak kapni a 
gyermekek. A konyhára lehet jót, lehet mondani rosszat, de azt nem lehet elmondani, hogy 
itt a gyermekétkeztetéssel kapcsolatosan megfogalmazott szigorú szabályokat nem tartják 
be.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Egyeken lévő minőségből nem nagyon kellene engedni, és mondhatják azt, hogy 
ragaszkodnak hozzá, hogy a gyerekeket többet, jobbat, változatosabbat kapjanak, de akkor 
úgy illik, hogy ennek mellé tegyék az árát, és az önkormányzat mellé tenni nem nagyon akar.  
 
Bódi István képviselő:  
Ő is 60%-ot javasol, mert ez mind két fél számára elfogadható.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
Elhangzott a 80%-os rezsiköltség. Nincs az ajánlatokban 80%-os rezsiköltség. Azt látni 
kellene a képviselőknek, hogy a fenntartó törekszik arra, hogy az önkormányzattal jó 
kapcsolatot ápoljon, és nem merült fel, hogy elviszik az étkezést, de az önkormányzat és a 
fenntartó is védi a saját álláspontját, ezért is mondták, hogy a 60%-os rezsiköltséget 
elfogadják. 
 
Magánemberként mondja, hogy ha kikerül az iskola és az óvoda nem Egyekről fog étkezni, 
akkor még ennyi bevétele sem lesz a konyhának, mint amennyi most van.  
 
Itt nagyon sok a hátrányos helyzetű gyerek, vagyis az ingyenes étkező, az intézmény éves 
szinten több 10 millió forintot tesz mellé, amit ha le akarnak faragni, akkor a gyerekektől 
veszik el. Az, hogy a Kft. hogy gazdálkodik, szerintem nem az ő kompetenciájuk. Tényleg 
szeretnének törekedni az együttműködésre, ezért is lenne jó, ha ezt a 60%-ot a Képviselő-
testület megszavazná. Még, ha a többi árajánlattól kicsit többet kellene fizetni, elfogadható 
a fenntartó számára ezzel is kifejezve az önkormányzattal való együttműködési szándékát. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Úgy gondolja, hogy nem nagyon van miről vitatkozni. Az Egyház részéről elfogadják azt is, ha 
itt drágábban szolgáltatnak, mert a békességet keresik.  
 
Szerinte a napelemek telepítésével az áramellátás díja közel 0 Ft, cirka 10 embert adnak oda 
közfoglalkoztatásban, hogy a bérjellegű kiadásukat is alacsonyabban tartsák. Vagyis jobb 
versenyhelyzetben kellene lenniük, mint az egyéb piaci szereplőknek. Többször elmondta 
már, hogy a működést át kell világítani és meg kell találni, hogy mit nem tudnak jól csinálni, 
vagy mit tudnának még jobban csinálni, hogy ugyanolyan árajánlatot tudjanak letenni, mint 
a Tiszafüredi két piaci szereplő, vagy az Újszentmargitai közétkeztetés. Úgy érzi a 
beszélgetésből, hogy közösek a nevezők, és ha 60%-ból ki tudják hozni, akkor csinálják 60%-
al, de azt nem tudja elfogadni, hogy lényegesen drágábban szolgáltassanak a többi piaci 
szereplőhöz képest. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Három dolgot érez labilisnak. Egyik az, hogy a nyersanyagról előbb szavaztak, mint ahogy ezt 
a napirendi pontot tárgyalják, ugyanis menet közbe kiderült, hogy a Tiszafüredi ajánlatok 
árképzése teljesen más szerkezetű. Alacsonyabb nyersanyagnormával, és magasabb rezsivel 
dolgoznak. Mivel alacsonyabb a nyersanyagnorma, és az hangzott el, hogy semmivel nem 
gyengébb minőségű, akkor lehet, hogy az Egyeki konyha is jobban járna az alacsonyabb 
nyersanyagnormával és 65% fölötti rezsivel. De nyilván ilyen alternatíva nem készült, mert 
megint egy olyan ajánlattal találkoznak, amiről eddig nem beszéltek. Közelítette a két fél az 
álláspontját egymáshoz. Van egy új helyzet, amit úgy érez, hogy mind a két fél hajlandó 
elfogadni.  
 
A Murvai Ferencné ügyvezető által említett minimális 4,2 % nyereség elegendő-e a konyha 
biztonságos működéséhez, és ezt ne érezze meg a település, vagy ez csak akkor működik, ha 
leválasztják a műszaki csoportot, és az építő brigádot? Ehhez kell-e az, hogy ezt rögtön 
meglépjék? 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Szerinte kell, mert ő nem tudja előre megmondani, hogy műszaki oldalon milyen dolgok 
történnek, és az általános költség mennyi lesz a következő héten. Ezért kellene végre, hogy 
világosan lássanak a közétkeztetésben, és a vendégebédben, a piaci tevékenységben is. 
Tardi Kálmán képviselő mondta, hogy át kell világítani, de úgy nem lehet átvilágítani, ha 
össze vannak mosva a dolgok. Az sem helyes, ha a szomszéd településhez hasonlítják, mert 
teljesen más szabályok vonatkoznak egy köz étkeztetőre, és egy vendéglátó egységre. Van 
egy törvény, ami leírja, hogy egy bizonyos korú gyereknek 10 naponta mennyi kalóriát kell 
biztosítani, és meg van, hogy nyersanyagokból mennyit kell oda adni 21 nap forgásban. A 
közétkeztetésben ezt kell szem előtt tartani.  
 
Bódi István képviselő:  
Volt egy mind két fél által elfogadott nyersanyagnorma táblázat, amit most fogadott el a 
Képviselő-testület. Hajduné Holló Katalin képviselő nem szeretné, hogy a gyerekek többet 
kapjanak? Miért rossz az, ha többet kapnak az emelt nyersanyagnormával? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Igen, elfogadták a nyersanyagnormáról szóló táblázatot külön napirendi pontként, amit 
eddig mindig a rezsivel együtt tárgyaltak. Most először volt ez önállóan előttük, megelőzve a 
mostani beszélgetést, és ezért nehezíti a döntést. Murvai Ferencné ügyvezetőt kérdezi, hogy 
a konyha számára kedvezőbb lenne-e a helyzet alacsonyabb nyersanyag normával és 
magasabb rezsivel? 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Minél magasabb a rezsiköltség, annál jobban lehet gazdálkodni, de a törvény előírása szerint 
a nyersanyagnormát oda kell adni a gyerekeknek.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Bódi István képviselőt kérdezi, hogy miért kértek olyan helyről árajánlatot, ahol alacsonyabb 
a nyersanyagnorma? Gyengébb minőségű ételt kívántak a gyerekek számára biztosítani? 
 
Bódi István képviselő:  
Mindig Tiszafüreddel vannak összehasonlítva, mert ott minden jobb. Ha a jobb után 
érdeklődnek az olyan nagy baj? 
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Ecsedi János alpolgármester:  
Továbbra is fenntartja a javaslatát, és kéri, hogy szavazzanak is róla, hogy az 
önköltségszámítás megfelelő, érvényben lévő önköltség számítási szabályzat alapján 
történjen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azzal egyetért, hogy legyen önköltség számítási szabályzatuk, de ezzel nem akarja 
hátráltatni a döntést. Most felteszi szavazásra a 60%-ot, és azt is, hogy készítsen a Kft. 
önköltség számítási szabályzatot. Reméli, hogy ezt a következő ülésre, el is tudják készíteni, 
és ha annak tükrében szükségesnek látják, felülvizsgálják a mostani döntést.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Ügyrendi bejelentést tesz. A napirend pluszként lett felvéve az egyebek keretében, és letelt 
a napirend tárgyalására SZMSZ-ben meghatározott 30 perc.  
 
Ale Gáborné gazdasági vezető: 
Az ő feladata volt az árajánlat bekérése két környékbeli vállalkozótól. Ez fenntartói utasítás 
volt, azért hogy tájékozódjanak az árakról. Amikor kérték az ajánlatot, nem tudhatták, hogy 
ott a nyersanyagnorma alacsonyabb, mint itt. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Mind két vállalkozó folytat gyermekétkeztetést is? 
 
Ale Gáborné gazdasági vezető: 
Az egyik folytat, a másik minden feltételt megteremtene hozzá. 
 
Szalai Erika képviselő:  
El sem kellett volna odáig jutni, hogy megkérdezzenek más vállalkozót. Az Egyház ezek után 
is próbál kompromisszumot kötni, és még mindig együtt akarnak működni. Ez a napirend 
nem érdemes további vitára. Elfogadja Murvai Ferencné ügyvezető számítását, megérti 
Ecsedi János alpolgármester javaslatát, szerinte a későbbiekben erre is ki lehet térni. Kéri, 
hogy a vita lezárásaként a 60%-ról döntsenek, és fejezzék be a több mint 1 éve tartó 
hasztalan vitát. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Számára az a jó, ami Egyek Nagyközségnek jó. Ami az Egyeki Szöghatár Kft. konyhájának 
megfelel, és ami önköltségszámítással kimutatható, hogy nem káros a településnek a 
konyhán keresztül, de ha ebbe belemennek, akkor a Kft. szerkezetén változtatni kell. 
 
Az, az 5-10 millió forintos tétel, amiről Kirilla Pál igazgató beszélt, hogy hozzá kell tenni, és a 
gyerekektől veszik el, nem abból adódik esetleg, hogy a tálalókonyhán is foglalkoztatnak 
étkezésben dolgozókat munkatörvénykönyve alapján és nem közmunkások látják el ezt a 
feladatot?  
 
Kirilla Pál igazgató:  
Ez is hozzájárul.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szalai Erika képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnökeként javasolja a vita lezárása. Aki 
szeretné lezárni a vitát, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett lezárta a vitát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az a javaslat egyrészt, hogy a Szöghatár Kft. készítsen önköltség számítási szabályzatot, és az 
alapján határozza meg, hogy mennyi önköltségen a rezsi aránya, és a lehető legrövidebb 
időn belül terjessze be a Képviselő-testület elé. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
12/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. a lehető legrövidebb időn belül 
készítsen önköltség számítási szabályzatot, és ez alapján határozza meg, hogy 
mennyi önköltségen a rezsi aránya. 
 
Az önköltség számítási szabályzatot a lehető legrövidebb időn belül terjessze 
a Képviselő-testület elé. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Murvai Ferencné ügyvezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja, hogy a Szöghatár Kft. a gyermekétkeztetésnél 60%-os rezsiköltség számítással 
szolgáltasson március 1-től december 31-ig, és fenntartják maguknak a jogot, hogy ha 
szükséges, akkor felülvizsgálják a 60%-ot az önköltség számítási szabályzat alapján, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
13/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-nek javasolja, hogy a 
gyermekétkeztetésnél 60%-os rezsiköltség számítással szolgáltasson 2019. 
március 1-től 2019. december 31-ig. 
 
Az Önkormányzat fenntartja magának a jogot, hogy szükség esetén 
felülvizsgálja a rezsiszámításra megállapított 60%-ot az önköltség számítási 
szabályzat alapján. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Murvai Ferencné ügyvezető 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Menetközben utalt a Telekházi óvoda kérdésére, ami szintén ebben a levélben van, és szó 
sem esett róla, mert most csak a rezsiről tárgyaltak. Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt kérdezi, 
hogy elegendő-e az, hogy azt a választ kapták, hogy a fenntartó újra fogja nyitni?  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A Telekház óvodával kapcsolatban, ahogy mondja a levél kiment a testületi anyaggal, 
ugyanakkor a testület napirendre a gyermekétkeztetés témakörét vette fel. Két fontos 
kérdés merült még fel. Nyilván az Újtelepi iskolával kapcsolatban is meg fogják kapni a 
fenntartótól a választ. A Telekházi óvodával kapcsolatban több alternatíva van. Jelenleg a 
fenntartói jog át van adva az Egyház részére. Amennyiben az Egyház ezt vissza kívánja nyitni. 
Van egy sajátos helyzet, ugyanis Kirilla Pál igazgató kérte, hogy módosítsák a használati 
szerződést, ami nem került módosításra, ugyanakkor testületi döntés van róla, hogy a 
telephely kikerül a szerződésből, de a szerződésen nem lett átvezetve. Vagy az Egyház 
visszanyitja telephelyként a Telekházi óvodát. Ha újranyitja a telephelyet, az egy átszervezési 
eljárás, aminek lebonyolítása az Egyház kompetenciája. Vagy B verzióként az önkormányzat 
alapíthat óvodát, mert a Telekházi óvoda megszűnt. Itt két jogvesztő határidő van. Február 
28 az első jogvesztő határidő. Tehát bárminemű változtatást kíván az önkormányzat az 
egyházi fenntartást illetően, ezt február 28-ig levélben jelezni kell az egyik fenntartónak a 
másik felé. A másik jogvesztő határidő a május 31. Ha ez a szándék valóban rögzítésre kerül 
az önkormányzat részéről február 28-ig, akkor az eljárást május 31-ig kell lebonyolítani. Úgy 
gondolja, hogy az átszervezési eljárás határideje, a május 31. köti a fenntartót is, de ahhoz 
az önkormányzatnak nincs köze. Ahhoz hogy a telephelyet vissza tudja nyitni a fenntartó 
továbbra is biztosítani kell neki az épületet. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mivel eddig folyamatosan egy levélről tárgyaltak, amiben benne voltak ezek az alternatívák 
is, és ezek most kikerültek. Az első jogvesztő határidő miatt most erről tárgyalni kellene.  
 
Bódi István képviselő:  
A Püspök világosan kinyilvánította, hogy újra nyitják a telephelyet. Nem tudja, mi nem 
világos ebben? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az nem világos, hogy most nincs épület átadva az Egyház részére. A feladat az 
Önkormányzaté. Arról, hogy az Önkormányzat a Telekház óvodát Egyházi fenntartásba 
kívánja tovább működtetni, testületi döntésnek kellene lennie. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
A fenntartó kinyilvánította a Telekházi óvodát szeretné újra kinyitni. Nem hiszi, hogy lenne 
akadálya annak, hogy azt az épületet ismét visszaadják az Egyháznak. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Jegyző Asszony felvázolta a két alternatívát, ami az intézmény újra nyitásával kapcsolatban 
szóba jöhet. Szerinte Egyek Nagyközség Önkormányzata nem kívánja újra nyitni, nyissa újra 
az Egyház. Az Egyház jelenlévő képviselői kinyilatkozták az újranyitási szándékukat. Javasolja, 
hogy döntsenek most arról, hogy a Telekházi objektumot az újranyitáshoz továbbra is 
biztosítják az Egyház részére, és akkor erről a kérdésről nem kell többet beszélni. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tardi Kálmán képviselő kezdeményezi, hogy a Telekházi óvoda újra nyitásának témáját 
vegyék napirendre.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ez a döntés nem ilyen egyszerű, ezt törvényi eljárásrend szabályozza. Ezt nem a Képviselő-
testület dönti el, erről meg kell kérdezni az érintettek véleményét. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ha az önkormányzatnál marad a feladat az intézményalapítás lenne. Intézményalapításnál 
nincs véleményezés. A telephelynyitás, az átszervezés az Egyház részéről, ott 
véleményeztetni kell. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kéri, hogy szánjanak erre egy rendkívüli testületi ülést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tardi Kálmán képviselő javaslata, hogy döntsenek most ebben a kérdésben. Kéri, hogy aki 
támogatja, hogy napirendre vegyék a Telekház óvoda újranyitásának támogatásáról a 
döntést, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen 4 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem vette napirendre a Telekházi óvoda 
újranyitásának támogatásáról való döntést.  
 

Ecsedi János alpolgármester távozott az ülésről, jelen van 7 képviselő. 

 
6. Beszámoló az Egyeki Gyepmesteri Telep működéséről 

Előadó: Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezető 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi a napirend előadóját, az írásos beszámolóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezető: 
Nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Örül, hogy a gyepmesteri telepen jól megy minden, és két ellenőrzés által is az jött ki, hogy 
máshol az otthoni környezet nincs ilyen, mint itt a gyepmesteri telep. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Köszönetet mond a megbízott telepvezetőnek és az ott dolgozóknak a gyepmesteri telepen 
végzett odaadó munkáért. Megköszöni még a beszámolót, mely az előző évekhez képest is 
tartalmasabbá vált, és látják, hogy eredményesebb a telep működése, mint korábban volt. A 
továbbiakban is jó munkát, és kitartást kíván. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő is úgy gondolja, hogy jól működik a gyepmesteri telep, és büszke rá, hogy sikerült úgy 
összerakni a semmiből, ahogy ez most működik.  
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Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezető: 
A hatékonyabb működés érdekében szeretnének egy altatólövedékes fegyvert. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt nem támogatja, mert egy lövedék kb. 5 000 forintba kerül, és ott nincsenek rá külön 
mesterlövészek. Arra külön fegyvertartási engedély kell, és ha nem úgy találja el a lövedék, 
akkor elszalad a lövedékkel együtt a kutya, és utána az újratöltésnek sincs lehetősége. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A munkájuk során kerülhetnek olyan helyzetbe, amikor olyan nagy testű kutyát kell befogni, 
amit a legálisan rendelkezésre álló módszerekkel szinte fizikai lehetetlenség. 
 
Szerinte a jó gyakorlatokon kapott 500 000 Ft-os fejlesztés egy részét lehetne erre is költeni, 
és reális esélyt lát arra, hogy a helyi vadásztársaság együttműködési megállapodás 
keretében elvégezné az altatólövedékes kábítást. Ezzel a módszerrel tudja támogatni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha olyan együttműködési megállapodást köthetnek a vadásztársasággal, hogy a mellé lőtt 
lövedékek árát a vadásztársaság állja, ő is támogatja. Mert 5 000 Ft egy lövedék, amit nem 
akar majd kifizetni senki.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Arra is hajlandó lenne, hogy a vadásztársaság állja a mellélőtt lövedékeket, mert fizikailag 
kizártnak tartja, hogy mellé lőjék, mert vélelmezi, hogy a kábító lövedékes fegyver 
lőtávolsága 10 méternél nem nagyobb, és 10 méterről egy vadász nem tud egy állatot 
elhibázni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez egy kutya befogását 5 000 forinttal drágítja meg. Ki fogja ezt megfizetni? 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A Polgármester gazdasági szempontból vizsgálja ezt a kérdést joggal, de nem gazdasági 
szempontból kell ezt a kérdést megközelíteni. Ha egy nagytestű kutya, amit nem lehet 
azokkal a módszerekkel befogni, és megharapja az egyik dolgozót, és üzemi baleset áldozata 
lesz, kórházi ellátásra szorul, azok nagyságrenddel több költséget jelentenek, mint az 5 000 
forintos költség. Ez nem azt jelenti, hogy ezen túl minden állatot ezzel fognak elkábítani, 
hanem, amit az eddig jól bevált gyakorlattal nem tudnak megoldani, annál alkalmazzák ezt a 
módszert.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Most 33 településre járnak ki a gyepmesteri telepről. Amikor kimennek ezekre a 
településekre, vinniük kell magukkal a vadőrt, hogy szakszerűen legyen használva ez a 
fegyver.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A vadőr minden egyes alkalommal nem tud elmenni mind a 33 településre, de vélelmezi, 
hogy ha elhívják egy településre a dolgozókat, akkor nagyjából tudják, mekkora állatot kell 
befogni.  
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Szalai Erika képviselő:  
A lényeg, hogy ezt körbe kell járni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ez az alternatíva, hogy a vadőrt viszik magukkal, és az együttműködési megállapodás most 
jött a képbe Tardi Kálmán képviselő részéről. Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezetőnek biztos 
van egy elképzelése, hogy ki használná ezt a fegyvert. 
 
Kovácsné Nagy Judit mb. telepvezető: 
Tőlük valaki megszerezné az engedélyt. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Akkor ezt a vonalat kell támogatni, és akkor ők biztonsággal tudják használni, és nyilván csak 
akkor, amikor szükséges. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A lényeg az, hogy fogadják el, és járják körbe a megállapodást és a fegyverhasználati 
vizsgával kapcsolatos körülményeket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja, hogy a beszámolót elfogadják, kifejezzék köszönetüket a 
gyepmesteri telep dolgozóinak, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
14/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Gyepmesteri Telep 2018. évi működéséről szóló beszámolót 
elfogadja, és köszönetét fejezi ki a gyepmesteri telep dolgozóinak. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi költségvetési tervezete 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi költségvetési 
tervezetét.  
 
Azóta érkezett egy új táblázat, a 3 önkormányzatnál a várt támogatás összege módosult. 
Korrigálva lett a területnagysággal.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen, mivel a törvényben úgy van, hogy lakosságszám arányosan, valamint területarányosan 
kell a költségeket elosztani. Eddig Egyek Önkormányzata azt mondta, hogy számoljanak csak 
lakosságszám arányosan ezzel is kedvezve a szomszédos településeknek. Mindenki tudja, 
hogy értékelték ezt a gesztust. Kérte, hogy módosítsák a számokat, és 50%-ban 
lakosságszám arányosan, 50%-ban területarányosan van a hozzájárulási kötelezettség 
meghatározva. Így Egyeknek olyan 6-700 ezer forinttal kevesebb lett a fizetendő költsége, 
Tiszacsegének és Újszentmargitának pedig megnövekedett.  
 
A Tűzoltóság költségvetését tudja támogatni. Arra számítani kell, hogy a Tiszacsege és 
Újszentmargita által fizetendő hozzájárulás egy részét Egyeknek kell biztosítani. Javasolja, 
hogy a működési tartalékba 30 000  000 Ft-ot tervezzenek. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Kéri, hogy erről most döntsön a Képviselő-testület.  
 
Szanyi Zoltán tű. elnök:  
Ma beszélt Csetneki Csabával, Újszentmargita Polgármesterével, aki azt mondta, hogy mivel 
működési hiányuk van a Képviselő-testületük erre az évre 1 millió forintot szavazott meg a 
Tűzoltóság részére, és az Önkormányzat olyan határozatot hozott, hogy amennyiben Egyek 
megindítja a pert, Újszentmargita abban a pillanatban kezdeményezni fogja a Tűzoltóságból 
való kilépést. Ha kilépnek, akkor kevesebb lesz az állami támogatás, ha pedig Tiszacsege is 
kezdeményezi a kilépést, akkor 1 települést nem védhet Önkormányzati Tűzoltóság, és 
automatikusan feloszlik a tűzoltóság. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Nyilvánvalóvá vált a másik két település részéről, amikor a központi orvosi ügyelet sorsáról 
döntés született, hogy ez a végső cél. Már a költségvetés tervezésekor is feszegette azt a 
kérdést, hogy nem kellene-e egy vészforgatókönyv, mert ez a per nem két év lesz, hanem 
négy mire minden fellebbviteli fórumot megjár. Az önkormányzat 2-3 éven keresztül nem 
tud beletenni több mint húszmillió forintot.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ennek a tűzoltóságnak államilag elismert működési területe, feladat-ellátási kötelezettsége 
van. Mivel vonulási idők vannak, emberi, technikai követelmények vannak, amire az érintett 
területek tűzoltó rajai nem biztos, hogy fel vannak készülve. Ha Újszentmargita kilép a 
köztestületből, de még a működési területét a parancsnokság ide testálta, és ez a szervezet 
működik, vélelmezi, hogy a feladat-ellátási kötelezettség ugyanúgy itt van, amíg államilag át 
nem szervezik. Amíg az ellátási kötelezettség meg van, addig az állami normatívát sem 
vonják meg, és a peres eljárásban a rájuk háruló költségeket továbbra is joggal követelik. 
Kéri, hogy erről beszéljenek a Dandártábornokkal. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Már beszélt vele, és megkérdezte, hogy egy önkormányzat valóban kezdeményezheti-e a 
kilépését, és számítsanak rá, hogy más fog vonulni erre a területre? A Dandártábornok 
egyértelműen azt mondta, hogy nem. A vonulási területek felosztása nem azon múlik, hogy 
melyik önkormányzat mit szeretne. Ezt szóban mondta, de kérheti, hogy írásban is erősítse 
meg. 
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Szanyi Zoltán tű. elnök:  
Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt kérdezi, hogy az önkormányzatnak kötelező feladata-e a 
katasztrófavédelemmel szerződést kötni úgy, mint az orvosi ügyeletre? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A katasztrófavédelmi feladatok ellátása a kötelező feladat, de hogy kivel és hogyan az egyedi 
döntés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bíznak benne, hogy 2-3 év alatt rendeződik a jogi helyzet, és az sem kizárt, hogy az állam is 
másik magatartást vesz fel. Az önkormányzati tűzoltóságok finanszírozása minden évben 
más volt, és minden évben kiszámíthatatlan.  
 
A másik dolog, hogy a Rózsásban közel 10 milliárd forint körüli érték lesz, aminek a 
tűzbiztonsága egy elementáris kérdés. Valami biztos, hogy változni fog. A Tábornok kijelölte 
valamelyik emberét arra, hogy dolgozzák ki a telep tűzbiztonsági koncepcióját. Addig még 
nem jutottak el, hogy megszüntessék a tűzoltóságot, de ha hosszú távon évente 25 millió 
forintot kellene hozzá adnia az önkormányzatnak, akkor azt mondaná, hogy alakítsák át a 
tűzoltóságot olcsóbb formára, mert ez nem vállalható. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a Tűzoltóság módosított 
költségvetés tervezetét, ahol már a területarányos elosztás és lakosságszám is figyelembe 
van véve, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
15/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi területarányos elosztással 
és lakosságszám figyelembevételével készült költségvetési tervezetét 
elfogadja. 
 
Határidő: 2019.02.14. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Szanyi Zoltán tű. elnök 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel a Pénzügyi Bizottság ülése óta új információk merültek fel, Jegyző Asszony kéri, hogy 
szavazzanak a Pénzügyi Bizottság által támogatott döntésről is. Kéri, hogy aki továbbra is 
támogatja az eredeti javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslatot nem támogatta a Képviselő-testület.  
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kéri, hogy szavazzanak róla, hogy mennyit terveznek a működési tartalékba. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja, hogy napirendre vegyék a működési tartalékról való döntést, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal napirendre vette a működési tartalékról való döntést. 
 
 

8. Működési tartalékról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja, hogy a működési tartalékot 2019. évben 30 millió forinttal 
tervezzék, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2019. évben 30 000 000 Ft működési tartalékot tervez. 
 
Határidő: 2019.02.14. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

9. Intézkedési terv a konyha hatékonyabb működtetésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a konyha hatékonyabb működtetése érdekében az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője, Murvai Ferencné által 2019. január hónaptól 
meghatározott intézkedési tervet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem nézi jó szemmel, hogy télen fűtik az étterem nagytermét. Az a kevés ember, aki ott 
ebédel, nem ebédelhetne a kisteremben? 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Lehetne, de hetente kétszer biztos, hogy igénybe veszik az éttermet különböző 
rendezvényekre. A kérése inkább az lenne, hogy a fűtést vizsgálják felül az étteremben, és 
legyen egy jó működőképes kazán, és az ablakok kijavítását kéri. Sokkal fontosabbnak 
tartaná a pályázatban, a burkolatot felcsiszolását, és az ablakok kijavítását abból az 
összegből.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja az intézkedési tervet, és 
támogatja, hogy még újabb ötleteket keressen Murvai Ferencné ügyvezető, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a konyha hatékonyabb működtetése érdekében az Egyeki Szöghatár 
Nonprofit Kft. ügyvezetője, Murvai Ferencné által 2019. január hónaptól 
meghatározott intézkedési tervet elfogadja. 
 
Képviselő-testület felkéri Murvai Ferencné ügyvezetőt, hogy a konyha 
hatékonyabb működése érdekében újabb javaslatokat dolgozzon ki. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Murvai Ferencné ügyvezető 
 
 

10. Határozati javaslat térítésmentes étkezés biztosításáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy Magyarország korábbi és mindenkori miniszterelnökei és 
köztársasági elnökei részére - az önkormányzat 100%-os tulajdonában álló – az Egyeki 
Szöghatár Nonprofit Kft. által üzemeltetett konyhán (Hunyadi utca 48/C) örökösen 
térítésmentes étkezést biztosítson. 
Javasolja, hogy ha a javaslatot elfogadják, akkor határozatban a konyhát étteremre 
módosítsák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Hajduné Holló Katalin képviselő módosító javaslatával elfogadja a határozati 
javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Magyarország korábbi és mindenkori miniszterelnökei és köztársasági 
elnökei részére - az önkormányzat 100%-os tulajdonában álló – az Egyeki 
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Szöghatár Nonprofit Kft. által üzemeltetett étteremben (Hunyadi utca 48/C) 
örökösen térítésmentes étkezést biztosít. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila 
              Murvai Ferencné ügyvezető 

 
 

11. Beszámoló a Fonyódligeti üdülő 2018. évi üzemeltetéséről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Fonyódligeti üdülő 2018. évi üzemeltetéséről szóló 
beszámolót. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A kedvezményezettek körén még egyszer végig kellene menni, mert úgy gondolja, hogy 
Egyek vonatkozásában már olyan sok az 50%-os kedvezményezetti kör, hogy ezt Egyek 
Önkormányzata nem bírja el.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte nem felülvizsgálni kell, hanem vissza kell vonni 2020. január 1-től. Kéri, hogy aki 
támogatja, hogy 2020. január 1-től az 50%-os kedvezményezetti kör tekintettel a 
túligénylésekre, megszüntetésre kerüljön, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
19/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 2020. január 1-től megszünteti a Fonyódligeti üdülő 50%-os 
kedvezménnyel történő igénybevételét. 
 
Határidő: 2020. január 1. és folyamatos 
Felelős: Polgármester 

Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Fonyódligeti üdülő 2018. évi üzemeltetéséről szól beszámolót elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
20/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Fonyódligeti üdülő 2018. évi üzemeltetéséről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármesterű 

Murvai Ferencné ügyvezető 
 
 

12. A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetői állására benyújtott pályázatok 
elbírálása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Gábor Istvánné (4069 Egyek, Magyari I. u. 4/a) könyvtárvezető állásra benyújtott pályázatát 
bírálatra alkalmasnak tartja, a pályázati kiírásnak megfelel. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A pályázati felhívás a Képviselő-testület döntésének megfelelően közzétételre került. Annyi 
módosítás van benne, hogy január 24-e lett a beadási határidő. A döntés során 
felhatalmazást kapott, ennek a pontnak a módosítására, amennyiben szükséges. Személyi 
kérdésről van szó, amennyiben titkos szavazással kívánnak dönteni, arról szavazni kell, majd 
dönteni kell róla, hogy a szavazólapra kerüljön Gábor Istvánné neve, végezetül pedig a titkos 
szavazást lebonyolítja az Ügyrendi Bizottság. Választásról van szó, 5 igen szavazat szükséges. 
Egyébként a nyílt üléshez hozzájárult Gábor Istvánné. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Amennyiben Gábor Istvánné marad, el kell gondolkodni ennyi rendezvény után, hogy Gábor 
Istvánné a mögötte álló nem megfelelő állománnyal, tartja a könyvtár vezetését, és a 
könyvtárral kapcsolatos feladat ellátást, és lesz a rendezvény, amit egy külső 
rendezvényszervező cég fog képviselni. A jelenlegi állomány látva Gábor Istvánnét nem 
terhelné nagy rendezvénnyel, mert a napokban, az elmúlt pár hétben bizonyos meghívók 
szerkesztése és széthordása is komoly problémát jelentett. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Úgy gondolja, hogy amit Szalai Erika képviselő mond az utópia. Az elkövetkezendő 5-10 
évben arra az önkormányzatnak nem lesz pénze, hogy rendezvényszervező cég által 
szervezzen rendezvényt. A rendezvényszervező másként mérlegeli a költségeket, meg van a 
díjszabása, a kialakult ügyfélköre, és a jutalékából egy vasat sem hajlandó engedni. Többször 
mondták, hogy több tartalommal lehetne megtölteni a könyvtár működését. Gábor Istvánné 
valóban nem képzett segítőkkel van ellátva, de fejleszteni kell az ott lévő dolgozókat, hogy 
meg tudjanak felelni az elvárásoknak. Azt mindannyian tudják, hogy a hagyományos 
könyvkölcsönzések kora lejárt, ezért nem megy be a könyvtárba heti szinten 20 embernél 
több.   
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi, hogy kezdeményezi-e valaki a titkos szavazást? 
 
Mivel senki nem kezdeményezett titkos szavazást, kéri, hogy aki 2019. február 1-től 2014. 
január 31-ig Gábor Istvánnét bízza meg, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1992. évi XXXIII. 
tv. 23.§-a alapján a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezető 
könyvtárosának, - határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony mellett  
 

Gábor Istvánné 4069 Egyek, Magyari I. u. 4/a. sz. alatti lakost 
bízza meg. 

 
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 2019. február 01-től 2024. január 
31-ig 5 év határozott időre szól. 
 
A Képviselő-testület 3 hónap próbaidőt köt ki. 
 
Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a vezető illetményére 
vonatkozó javaslatát valamint a további szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: 2019.02.01. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Kiküldésre került az illetményre vonatkozó határozati javaslat, azt is el kellene fogadni a 
megbízással együtt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az illetményre vonatkozó határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
22/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház vezetőjének, Gábor Istvánnénak az illetményét 
az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
Alapilletmény:       195.000.-Ft 
Magasabb vezetői pótlék:   40.000.-Ft 
Kulturális illetménypótlék      28.400.-Ft. 
Összesen:               263.400 Ft 
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Határidő: 2019.02.01. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13. Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Telekházán a kútfúrás elindult, és a jövő hét elején fog kiderülni, hogy milyen tisztaságú a 
víz.  
 
A temetkezéssel kapcsolatban rengeteg lépést tettek. Elkészült a 30 db. szék, ami a mai 
napon meg is érkezett. Úgy tervezi, hogy a szolgáltatás indítása előtt egy jó héttel 
körbevisznek egy szóróanyagot a településen, hogy február 17-től milyen változás lesz. 
 
A Magyar Kultúra Napján nem vettek részt a képviselők és a pedagógusok sem.  
 
Az Egyeki Hírmondót a Karácsony előtti napokban minden házhoz eljuttatták, tehát a 
Tiszafüredi orvosi ügyeletről tudhat minden lakos, akihez az újság eljutott. 
 
Az ipari parkkal kapcsolatban elmondja, hogy a projektet nemzetgazdaságilag kiemelt 
fontosságú üggyé nyilvánították, és most már úgy néz ki, hogy az ügyintézési határidő a 
felére fog csökkenni még nagyobb esélyt adva a megvalósulásnak. A gázvezeték építése, 
illetve a villamoshálózat kiépítése nem fejlesztésnek minősül, hanem szolgáltatás 
vásárlásának. Ezek folyamatban vannak, és úgy néz ki, hogy működőképes lesz minden.  
 
A szociális tűzifáról döntött a Képviselő-testület. Ma írta alá a megállapodást, és valószínű, 
hogy a jövő héten valami elkezdődik. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
23/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Szalai Erika képviselő kiment az ülésről, jelen van 6 fő. 

 
14. Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 

Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
tárgyalta, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Központi 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

29/61 

Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról szóló beszámolót. 
 

Szalai Erika képviselő visszajött az ülésre, jelen van 7 fő. 

 
Soltész Gábor képviselő:  
Mivel megszűnt az együttműködés, javasolja, hogy kérjék a 15 év alatt beszerzett eszközök, 
vagyonfelhalmozás 47%-os Egyekre eső részét. Az ügyeletre nem kevés dolgot vásároltak, 
aminek ezt a részét Egyek fizette ki. Tartsanak egy végelszámolást.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Értékeljenek fel minden dolgot, és a 3 Polgármester egyszerre egy időben licitálhasson 
ugyanazért az árért, 0 forintért, és tulajdonarányában osszák szét a javakat felértékelt áron. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az utolsó negyedévre, amit az önkormányzatnak fizetnie kell, benne vannak az irreálisan 
magas közszolgáltatás vásárlások? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Az a számla még nem érkezett meg. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Javasolja, hogy csak az ügyeleti szerződésben rögzített hozzájárulást fizessék ki, mert horror 
összegekért ügyeltek. Szerinte az utolsó negyedéves számla nagyságrendileg nagyobb lesz, 
mint egyébként szokott. Számoljanak el a közös együttműködés alatt szerzett javakkal, 
ahogy Tardi Kálmán képviselő mondta a 3 Polgármester jelenlétében.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő 1 napot jóváhagyott, hogy emelt áron legyen helyettesítés, neki többről nem szóltak. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt kérdezi, hogy van-e olyan kimutatás, hogy 
Egyeknek mije van az orvosi ügyeletben. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Sosem volt leltár az orvosi ügyeletben. Csináljanak egy leltárt, és akkor minden benne lesz. 
Csak el kell számolni a vagyonnal. Nem tudja, mi van a megállapodásban, hogy felhalmozott 
vagyon kié.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az oda vásárolt eszköz Egyekre eső részét kifizette az önkormányzat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
24/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a gesztor önkormányzat készítsen leltárt az évek alatt 
felhalmozott javakról, értékelje fel és hajtsa végre a vagyonfelosztást a 3 Polgármester 
egyidejű részvételének lehetőségével, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
25/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy felkéri a Tiszacsegei Központi Orvosi ügyelet gesztor Önkormányzatát, 
Tiszacsegét, hogy készítsen leltárt az évek alatt felhalmozott javakról, 
értékelje fel és hajtsa végre a vagyonfelosztást a 3 Polgármester egyidejű 
részvételének lehetőségével. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
15. Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2018. évi tevékenységéről 

Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal 
tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 
2018. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót azzal, hogy az Alapítvány számoljon be az 
Egyeki Hírmondóban, az Önkormányzat honlapján, vagy a Hajdú-Bihari Naplóban arról, hogy 
milyen eredmények valósulnak meg a tevékenységének köszönhetően. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
26/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2018. évi tevékenységéről szóló 
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tájékoztatót tudomásul veszi azzal, hogy az Alapítvány számoljon be az Egyeki 
Hírmondóban, az Önkormányzat honlapján, vagy a Hajdú-Bihari Naplóban 
arról, hogy milyen eredmények valósulnak meg a tevékenységének 
köszönhetően. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
 
 

16. Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 
Előadó: NHSZ Tisza Kft. ügyvezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a 2018. évben végzett hulladékszállítás helyzetéről szóló 
beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
27/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2018. évben végzett hulladékszállítás helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Legutóbb arról döntött a Képviselő-testület, hogy benne hagyják a rendeletben az évi két 
alkalommal történő lomtalanítást, és nem történt meg az elmúlt évben. Erre fel kellene 
hívni a figyelmüket, hogy nem valósult meg, és a továbbiakban is ragaszkodnak az évi két 
lomtalanításhoz.  
 
 

17. Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 
Előadó: háziorvosok, fogorvos 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Szalai Erika képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek  

 
- Dr. Gaál Gyula Péter háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi helyzetéről  
- Dr. Fábián Ferenc háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi helyzetéről 
- Dr. Juhász Péter háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi helyzetéről  
- Dr. Varga Balázs fogorvos tájékoztatóját a község egészségügyi helyzetéről 

 
Soltész Gábor képviselő:  
Fábián doktor kérése volt a Polgárőrség jelenléte rendelési időben. Ismerteti, hogy a 
Polgárőrség milyen lépéseket kíván tenni az orvosi rendelő mellékhelyiségének 
tisztántartása érdekében. Meg szeretnék szüntetni, hogy az orvosi rendelőt a közmunkások 
melegedőként használják. A bejárati ajtó mellett történő dohányzás is problémát jelent.  Ha 
minden jól meg, akkor február első napjaiban már kezdenek ott a polgárőrök. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a község egészségügyi helyzetéről készült tájékoztatókat tudomásul veszi, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
28/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi  
 

- Dr. Gaál Gyula Péter háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi 
helyzetéről  

- Dr. Fábián Ferenc háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi 
helyzetéről 

- Dr. Juhász Péter háziorvos tájékoztatóját a község egészségügyi 
helyzetéről  

- Dr. Varga Balázs fogorvos tájékoztatóját a község egészségügyi 
helyzetéről 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

18. Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 
Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek az Egyeki Zöldkereszt 
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Védőnői és Szolgáltató Bt. 2018. évi működéséről szóló tájékoztatót. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Erdődi Anita intézményvezető jelezte, hogy betegség miatt nem tud részt venni az ülésen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszi, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
29/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Zöldkereszt Védőnői és Szolgáltató Bt. 2018. évi működéséről 
szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

19. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2018. évi tevékenységéről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság javaslatának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Polgármesteri Hivatal 2018. évi tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalását 2019. június 
30-ig halassza el. 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
30/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Polgármesteri Hivatal 2018. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
tárgyalását 2019. június 30-ig elhalasztja. 
 
Határidő: 2019.06.30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
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20. Az önkormányzati tulajdonú bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló rendelet 
módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
önkormányzati tulajdonú bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
1/2019.(I.31.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati tulajdonú bérlakások  és a  helyiségek  bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról  szóló 2/2007.(I.25.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32.cikk (1) bekezdés a) 
pontja alapján valamint a lakások és a helyiségek bérletére, valamint elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény /továbbiakban: Ltv./ 2. számú 
mellékletében felsorolt felhatalmazó rendelkezések alapján a következőket rendeli el: 
 

1.§ 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzati tulajdonú 
bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról és a lakhatással 
kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) önkormányzati rendeletének (a 
továbbiakban: rendelet) 5.§ (2)-(3) bekezdés helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
5. § (2) Szociális és Szükséglakások (IV. kategóriás) valamint szociális-egészségügyi 

szükséglakások (V. kategóriás) esetében ahol a lakbér mértéke 10.000.- Ft vagy 
alacsonyabb a lakás – határozott, illetve határozatlan időre történő –bérbe adásának 
feltétele, hogy a kérelmező esetében fennálljanak az alábbi feltételek: 

a) a kérelmező legalább 2 kiskorú gyermek ellátásáról gondoskodik, 
továbbá 
b) az a) pontban meghatározott személy esetében  

- a kérelmező lakás bérbe adáskori jövedelme érje el a lakbér 
mértékének tízszeresét. 
- a lakás bérbeadásakor a kérelmező – az e rendelet 27. § (1) 
bekezdésének a) pontjában meghatározott – vagyonnal ne 
rendelkezzen. 
- a kérelmező 2018. január 01.-től ne részesüljön krízis segélyben. 
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(3) Költségelvű, I. kategóriás, II. kategóriás, III. kategóriás bérlakás keretében adott szolgálati 
jellegű bérlakás esetében ahol a lakbér összege 10.000.- Ft –ot meghaladja a bérbeadás 
feltétele, hogy a kérelmező jövedelme érje el a lakbér mértékének nyolcszorosát és a 
kérelmező 2018. január 01.-től ne részesüljön krízis segélyben. 
 

2.§ 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzati tulajdonú 
bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek megállapításáról és a lakhatással 
kapcsolatos feladatokról szóló 2/2007.(I.25.) önkormányzati rendeletének (a 
továbbiakban: rendelet) 4. melléklete helyébe a jelen rendelettel elfogadott 1. melléklet 
lép. 
 
Ez a rendelet 2019. február 1. napján lép hatályba.  
 
Egyek, 2019. január 31. 
 
 
____________________________                          ____________________________                
                                                                                
             Dr. Miluczky Attila                                                    Csepreginé Kocsis Nóra  
               polgármester                                                                          jegyző 
 
 
A rendelet kihirdetve:   
 
                                                                                  ___________________________  
                                                                                          Csepreginé Kocsis Nóra  
                                                                                                         jegyző 
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                                                                                                                 1. számú melléklet 
 
 
Az Önkormányzat tulajdonában lévő költség elvű és szociális jellegű lakások besorolása: 
 
 

I. Kategóriás lakások:  
  

 Fő u. 59. (91 m2) 
 Fő u. 4.  (82 m2) 
 Deák F. 4. (70 m2) 
 Víg u. 1/a (85 m2) 
 Víg u. 5.  (101 m2) 
 Hunyadi u. 12. (47 m2) 
 Tavasz u. 4. (80m2) 
 Hunyadi u. 18. (88 m2) 

 
 

II. Kategóriás lakások: 
 

 Fő u. 176. (99 m2) 
 Erzsébet u. 16. (74 m2, szolgálati l.) 
 Rákóczi F. u. 3. (85 m2) 
 Csalogány u. 1.  (101 m2) 
 Tél utca 6. (78 m2) 
 Csokonai u. 34.  (77 m2) 
 Ady E. u. 35. sz. (50 m2) 
 Dózsa Gy. u. 20. (66 m2) 
 Széchenyi u. 19 (66m2) 
 Mocsár u. 11 (89m2) 
 Dózsa Gy. u. (81m2) 

 
III. Kategóriás lakások: 

 
 Fő u. 202.  (87 m2) 
 Bem u. 41. (99 m2) 
 Toldi M. u. 28. (68 m2)   
 Petőfi S. u. 11. (75 m2 szükség 1.) 
 Toldi M. u. 13. ( 86 m2) 
 Tiszaszőlő u. 4. ( 130 m2 ) 
 Toldi M. u. 11. (65 m2)  
 Teleki u. 36. sz. ( 115 m2 ) 
 Petőfi S. u. 23 ( 76 m2) 
 Toldi M. u. 36 (41 m

2
) 
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     IV. Kategóriás lakások (szükséglakások) 
 

 Fő u. 76/b. (74 m2 szükség l.)  
 Egyek, Csokonai u.28.( 120 m2 szükség l.) 
 Dankó P.u. 41.(72 m2 szükség l.) 
 Pillangó u. 37. (56 m2 szükség 1.) 
 Fasor u. 57. ( 71 m2 szükség l.) 
 Ohat 0664/18 hrsz  ( 58 m2 szükség l.) 
 Dankó P. u. 5 ( 117 m2) 

 
 
V.Kategóriás lakások (szociális-egészségügyi szükséglakások) 
 
 
Az Önkormányzat tulajdonában lévő szociális jellegű bérlakások: 
 

 Teleki u. 61 (70  m2) 
 Teleki u. 61 (54 m2) 
 Teleki u. 61. (80 m

2
) 

 Hunyadi J. u. 12. (73m2) 
 
Önkormányzat tulajdonában lévő bérbe adható helyiségek 
 

 Egyek, Tél út 4. sz.  
 Egyek, Hunyadi J. u. 57. sz. 
 Teleki u. 36. sz.  
 Hunyadi u. 48/c (4-6m2) 
 Hunyadi u.48/f (6-8m2) 
 Hunyadi u.48/f (7m2) (Fagyizó) 
 Fonyódligeti üdülő (Egyek-Tiszacsege-Polgár-Megyei Önk. közös tulajdona) 
 Gagarin u. 1. sz. (volt óvoda épülete) 

 
 
 

21. A szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítása 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítását. 
 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 1 nem 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló rendelet módosítását. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2019.( I.31.) Önkormányzati rendelete a szociális ellátások 

helyi szabályairól szóló 2/2015 (II.12) számú Önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvényének 32. 

Cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. Cikk 

(1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a szociális igazgatásról és 

szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. 10. § (1) bekezdésében, 25. § (3) bekezdés b) 

pontjában, 26. §-ában, 32. § (3) bekezdésében, 45. § (1) bekezdésében, 48. § (4) 

bekezdésében, a 132. § (4) bekezdésében, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 18. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, 

a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi LXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 8. 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a 2/2015 (II.12) számú rendelet 

(továbbiakban: Rendelet) módosítására a következőket rendeli el.  

 

1. § 

 

A Rendelet 11. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 

„11.§ (1) A támogatás megállapítására irányuló eljárás hivatalból indul. A támogatásban 
részesített személyek köre a Polgármesteri Hivatal által vezetett nyilvántartások alapján 
kerül megállapításra. 
(2) A támogatás összege maximum 50 000 Ft./jogosult/alkalom és természetbeni juttatás 

formájában kerül kifizetésre, mely rendelkezés vonatkozik a 13. §-ban szabályozott ellátásra 

is.” 

2. § 

 

A Rendelet 14. § (2) bekezdése hatályát veszíti. 

 

3. § 

A Rendelet 12. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 

„12. § (1) A Kormány téli rezsicsökkentésében korábban nem részesült, a vezetékes gáz- 

vagy távfűtéstől eltérő fűtőanyagot felhasználó, támogatásban részesülő háztartások 

szállítási költségeinek fedezésére a polgármester – átruházott hatáskörben – 1 500 Ft. 

természetbeni juttatást állapít meg háztartásonként. 

 (2) A támogatás folyósítására a fűtőanyag biztosításával egyidejűleg kerül sor, a szállítást 

végző céggel (cégekkel) kötött megállapodás alapján.   
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4. § 

 

Ez a rendelet 2019. február 1-én napján lép hatályba. 

 

____________________________                          ____________________________ 

           Dr. Miluczky Attila                                                 Csepreginé Kocsis Nóra  

                 polgármester                                                                 jegyző  

 

A rendelet kihirdetve: 2019. január 31.     

___________________________ 

Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 

 
 
 

22. Kérdések, interpellációk 
 
Szalai Erika képviselő:  
Szeretné, ha a vízműnél hangsúlyosabban lépnének fel, mert minden héten van valahol 
probléma. Vagy nincs víz, olyan időszakban, amikor fürdés zajlik, vagy megint sárga víz folyik 
a csapból. Az emberek szeretnének, ha csökkenés mutatkozna legalább egy számlában. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Karácsonykor és az előtte lévő napokban rossz volt a szivattyú. Adtak egy ajánlatot új 
szivattyúra, amit kb. 1 millió forintért meg is rendelt. A szivattyút Karácsony után egy pár 
nappal szerelték be, és az óta nincs szolgáltatási szünet. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Januárban is volt szolgáltatási szünet. Mindenesetre fel kellene hívni a figyelmüket.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Ezt nem kellene szó nélkül hagyni, mert nem fogják érezni a súlyát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt gondolta, a szivattyúcserével megszűnt ez a probléma, de ha fennáll, akkor kellene 
információ, hogy minél konkrétabban meg tudják fogalmazni. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Ezt vállalja. 
 
A másik dolog, hogy van egy nagyon szépen berendezett Alkotóház. Felháborodást kelt, 
hogy csak előre egyeztetett időpontban látogatható. Miért van zárva, ha most ilyen 
értékekkel van megtöltve az Alkotóház? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Télen nem fogják fűteni az alkotóházat, azért mert ott van az a kiállítás. Ha valós igény van 
rá, akkor azonnal kinyitják. Ha javul az idő, tavasszal nyitva lesz minden nap. 
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Tardi Kálmán képviselő:  
Akár lehetne digitalizálni a kiállítást és az önkormányzat honlapján közzétenni, hogy 
megőrizzék az utókornak, és közkinccsé tegyék.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Március 2-án a válykosnál Tavaszi Piknik elnevezésű rendezvényt szervez egy volt Egyeki 
lakos. Ezt a tevékenységet rengeteg magán ember segíti, hogy az önkormányzattól és a 
politikától mentes legyen. Csapadékvizes pályázat miatt a Vörösmarty út szinten fel van 
túrva, és szerinte ez a rendezvényt gátolni fogja, mert sokszor a parkolás is megfontolandó. 
Ha engedi az idő, egy géppel meg tudnák tolni az utat?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arra lehet számítani, hogy ha levonulnak a gépek, akkor elsimítják, ahová kell oda zúzott 
követ szórnak, illetve a vállalkozónak helyre kell állítani a mostani viszonyokat.   
 
Szalai Erika képviselő:  
Szeretné a segélyeket teljes mértékben eltörölni a településen. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Teljes mértékben nem lehet, legalább egy fajta segélynek lennie kell. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Akkor, amit lehet, azt töröljék el, hogy senkinek ne legyen kedve itt lenni, és emiatt elzavarni 
a normális családokat Egyekről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
2010-ben eltörölték a méltányossági ápolási díjat, utána megszüntették a lakásfenntartási 
támogatást.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A méltányossági közgyógyellátást is megszüntették. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Sok mindent megszüntettek, és nem biztos benne, hogy jó úton járnak, mert ha ezeket a 
juttatásokat megszüntetik, akkor a rávaló évben még kevesebb támogatást kap az 
önkormányzat. Mérlegelniük kell, hogy milyen módon, milyen mértékű szociális hálót 
tartanak fenn a településen. A szociális háló biztos, hogy kell, az ellen kell inkább fellépni, 
ami visszásan működik. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A krízis segélyt kötelező adni? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nem, legalább egy fajta települési támogatást kell az önkormányzatnak adnia. Azt a Szociális 
Bizottság megállapítja rendkívüli települési támogatás formájában. A krízis támogatás annak 
egy alfaja.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Megkérdezi a Polgármestert emlékszik-e rá, hogy januárban mennyi krízis segélyt osztott ki? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Januárban kb. 50 személynek lett krízis segély juttatva. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Szeretné nyomatékosítani, hogy fölösleges adják ki ezeket az 5-10 és 15 ezer forintokat. 
Számára a krízis egy idős néni hiányzó tüzelője január és február hónapban, nem pedig 
azoknak a rétegeknek a 10-15 ezer forintja, amit tudja, hogy nem a gyerekre fog költeni, 
hanem esetleg visszanyomja valamelyik uzsorásnak, vagy piát vesz belőle vagy cigarettát. Ő 
elvenné a kedvüket, hogy ne járjanak ide, mint a jó kútra, mert miattuk jó emberek 
költöznek el, és a falu 5 év múlva lehúzhatja a rolót. Szerinte ezt a pénzt tegyék át, és annak 
a fiatal normális házaspárnak adjanak 100 ezer forintot, aki ide szeretne jönni, építkezne, itt 
vásárolna házat. Ő is több millió forintot tett a házba, itt szeretne élni, de lassan nem fog 
tudni, mert állandóan áll a bál valamelyik utcában, újabb arcokat lát, és csak jönnek és 
jönnek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez az olcsó ingatlan árak miatt van. Nem tud róla, hogy a miatt egy ember is elköltözött 
volna, hogy a szociális segélyeket megnyirbálták.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Ő pedig bízik benne, hogy ez elejét fogja venni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A szociális segélyeket kb. 40 millió forinttal csökkentették 2010 óta. Nem gondolja, hogy 
további csökkentést kellene. A krízis segély kapcsán van, aki visszaél a jóindulattal, de 
egészen biztos benne, hogy 80%-a célba ért ennek a pénznek. Nem gondolja, hogy a 
kisebbségnek kell a Képviselő-testület cselekedeteit meghatározni, inkább a többség, 
érdekeit kell nézniük. Ha ezt a 10-20%-ot ki akarják szűrni, ahhoz minden házhoz ki kellene 
menniük. Egyébként ez lenne a jó megoldás.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Az a kérdés, amit Szalai Erika képviselő feszegetett, a települési lakóknál élő problémaként 
jelentkezik, és elvárásként közvetítik a Képviselő-testület felé, hogy ebben a kérdésben 
lépjenek előrébb, mert most a település az olcsó ingatlanáraival mágnesként vonzza a 
környező térségek szemetét. Többször elmondta már, hogy a Képviselő-testületnek 
valamilyen értéket kellene sugározni a lakók felé, hogy mi az elvárás, milyen értékrendeket 
kell betartani. Javasolja, hogy egy alkalommal üljenek össze és beszéljék át ezt a kérdést, 
hogy mi módon tudnak értéket közvetíteni a lakók felé. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezek az emberek hozzá mennek személyesen. Azzal kapcsolatban, amit Szalai Erika képviselő 
és Tardi Kálmán képviselő megfogalmaz, érzi a jó szándékot, de nem érzik át azokat a 
helyzeteket, amit ezek az emberek neki elmondanak, és azt mondja, hogy igenis szükség van 
a segélyezésnek erre a formájára. Azt aláírja, hogy jobban is lehet csinálni, de ehhez össze 
kellene hívni egy Szociális Kerekasztalt, és itt hetente 4-5 ember körbemegy 
környezettanulmányra, és életvezetési tanáccsal látják el a rászorulókat, és ott döntenek a 
segélyezés mértékéről és módjáról. Ha ez működne, az egy nagy előrelépés lenne. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Mindig azt szokta mondani, hogy az igazán szegény ember, és az igazán rászoruló otthon 
tűr. Két évvel ezelőtt nagyon jó volt az a variáció, hogy a polgárőrség és a rendőrség bejárta 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

42/61 

a rászoruló családokat és olyan emberek, és olyan nevek kerültek elő, akivel mióta itt van 
lassan 20 éve soha nem találkozott, és egy vödör szén és egy vödör fa mellett kuporgott. 
Akkor adtak egyöntetűen mindenkinek 20 ezer forintot. Aki idejön nagyon sok szemtelen, 
nem rászoruló, kijátssza az ember jóindulatát. Nem hisz az életvezetési tanácsadásban, de 
ha lenne, aki az igazán indokolt esetben kimenne a családsegítő, megnézné, és azt 
mondaná, hogy oda adjanak 10 ezer forintot, arra ő is azt mondja, hogy biztosan rászorul.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Hogy lehet az, hogy az önkormányzatnál megy a gáz, a sportcentrumban pedig bálával 
fűtenek? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ott nincs gázkazán, itt pedig van. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az önkormányzat költségvetésében nincs benne, hogy gázzal fognak fűteni. Egész nyáron 
nem voltak képesek elegendő bálát készíttetni. Tisztában voltak vele, hogy hány intézményt 
kell bálával fűteni. A betonüzemben a bálák 30%-a tönkre van menve a minőségileg 
elfogadhatatlan munka miatt. A szomszéd épületben vizes nyárfával fűtenek, aminek nincs 
hő értéke, csak füstje. Az egész nyár a rendelkezésükre állt, annyi bálát csinálhattak volna, 
amennyi kell, ehhez képest be kell kapcsolni a gázt, ami sok millió forint lesz. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Az Egyeki Sportbarátok Sport Egyesülete vállalkozási tevékenységet folytat, a szolgáltatását 
árulja, bérleti díjat szed, és önkormányzati pénzen végzi a vállalkozási tevékenységét? Az 
önkormányzattól megkapja a támogatást, és bújtatott támogatásként itt gázzal fűtenek, 
mert az önkormányzat tüzelőjét ott tüzelik el, ezt sokallja.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A tűzoltóságnál, a sportcentrumban, a gyepmesteri telepen továbbra is bálával fűtenek. A 
betonüzemben pedig az udvaron lévő gallyakkal, a Hunyadi u. 61. szám alatti varrodában 
pedig már gázzal fűtenek.  
 
Az itt lévő gyenge munkatempóval nem jutnak tervezett munkák végére, éppen ezért 
vetették be pl. az 50 hektár földterületet lucernával. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A múltkori ülések egyikén a vízszámlázással és leolvasással kapcsolatban volt egy kérés. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezzel kapcsolatban el lett küldve a levél a Vízmű részére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, interpelláció nincs, lezárja a napirendet. 
 

Soltész Gábor képviselő távozott az ülésről, jelen van 6 fő. 
Bódi István képviselő kiment az ülésről, jelen van 5 fő. 
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23. Egyebek 
1. Az Egyek Nagyközség Önkormányzata és az Egyeki Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat között megkötött megállapodás felülvizsgálata 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyek Nagyközség Önkormányzata és az Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzat között 
megkötött módosított együttműködési megállapodást.  
 
A Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert az együttműködési megállapodás 
aláírására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
31/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzata és az Egyeki Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között megkötött módosított együttműködési megállapodást 
elfogadja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az együttműködési 
megállapodás aláírására. 
 
Határidő: 2019. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2. Döntés a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás részére fizetendő tagi 
hozzájárulás megfizetéséről 

 
Bódi István képviselő visszajött az ülésre, jelen van 6 fő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodás Társulás korábban 
hatályos Társulási Megállapodásában rögzített tagi hozzájárulás tartozásának rendezésére 
fizessen meg bruttó 3.919.704 Ft tőkeösszeget Tiszafüred Váron Önkormányzata részére a 
2019. évi költségvetés terhére. 
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Képviselő-testület a 3.919.704 Ft egy részét a környezetvédelmi alapban megmaradó összeg 
terhére biztosítsa. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Tiszafüred Város Önkormányzata (5350 Tiszafüred, Fő u. 
1. sz., képviseli: Ujvári Imre polgármester, önállóan) másfelől Egyek Nagyközség 
Önkormányzata (4069. Egyek, Fő u. 3. sz., képviseli: Dr. Miluczky Attila polgármester, 
önállóan) - együttesen felek (a továbbiakban: Felek) – között kötendő mellékelt egyezségi 
megállapodást. 
 
Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert az egyezségi megállapodás aláírására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
32/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodás Társulás korábban hatályos 
Társulási Megállapodásában rögzített tagi hozzájárulás tartozásának 
rendezésére megfizet bruttó 3.919.704 Ft tőkeösszeget Tiszafüred Város 
Önkormányzata részére a 2019. évi költségvetés terhére. 
 
Képviselő-testület a 3.919.704 Ft egy részét a környezetvédelmi alapban 
megmaradó összeg terhére biztosítja. 
 
A Képviselő-testület Tiszafüred Város Önkormányzata (5350 Tiszafüred, Fő u. 
1. sz., képviseli: Ujvári Imre polgármester, önállóan) másfelől Egyek 
Nagyközség Önkormányzata (4069. Egyek, Fő u. 3. sz., képviseli: Dr. Miluczky 
Attila polgármester, önállóan) - együttesen felek (a továbbiakban: Felek) – 
között kötendő mellékelt egyezségi megállapodást elfogadja. 
 
Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az egyezségi megállapodás 
aláírására. 
 
Határidő: 2019. február 10. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

3. 2019. évi közmunkaprogrammal kapcsolatos előterjesztés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
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Képviselő-testületnek, hogy a 354/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint 
módosítsa  
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2019. évi 
Szociális közfoglalkoztatás (korábban 5 különböző projekt) mintaprojekt vonatkozásában 
támogatja a kérelem benyújtását és pozitív elbírálás esetén támogatja az esetlegesen 
szükséges közbeszerzési eljárások megindítását.  
 
Tervezett létszám: 150 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 51 828 327 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 8 791 898 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció aláírására és 
benyújtására.” 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
33/2019. (I.31.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 354/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja  
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2019. évi Szociális közfoglalkoztatás (korábban 5 különböző projekt) 
mintaprojekt vonatkozásában támogatja a kérelem benyújtását és pozitív 
elbírálás esetén támogatja az esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások 
megindítását.  
 
Tervezett létszám: 150 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 51 828 327 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 8 791 898 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció 
aláírására és benyújtására.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
               Bóta Barbara aljegyző 

 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 355/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint 
módosítsa: 
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„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2019. évi 
Helyi sajátosságokra épülő mintaprojekt vonatkozásában támogatja a kérelem benyújtását 
és pozitív elbírálás esetén támogatja az esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások 
megindítását.  
 
Tervezett létszám: 85 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 42 238 885 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 5 455 650 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció aláírására és 
benyújtására.” 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
34/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a 355/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2019. évi Helyi sajátosságokra épülő mintaprojekt vonatkozásában 
támogatja a kérelem benyújtását és pozitív elbírálás esetén támogatja az 
esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások megindítását.  
 
Tervezett létszám: 85 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 42 238 885 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 5 455 650 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció 
aláírására és benyújtására.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
               Bóta Barbara aljegyző 

 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 356/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint 
módosítsa: 
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2019. évi 
Mezőgazdasági program mintaprojekt vonatkozásában támogatja a kérelem benyújtását és 
pozitív elbírálás esetén támogatja az esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások 
megindítását.  
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Tervezett létszám: 35 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 8 549 277 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 487 161 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció aláírására és 
benyújtására.” 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
35/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a 355/2018. (XI.29.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2019. évi Mezőgazdasági program mintaprojekt vonatkozásában 
támogatja a kérelem benyújtását és pozitív elbírálás esetén támogatja az 
esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások megindítását.  
 
Tervezett létszám: 35 fő 

Közvetlen költség max. mértéke: 8 549 277 Ft 

Biztosítandó önerő max. mértéke: 487 161 Ft 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció 
aláírására és benyújtására.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
               Bóta Barbara aljegyző 

 
 

4. Fogorvos szerződéséhez döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy  a VB-DENT Egészségügyi Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társasággal ( 4028 Debrecen, Tölgyfa u. 26. sz. A ép. fszt. 2., 
képviselője Dr. Varga Balázs fogorvos, nyilvántartási száma: 79631)  2019. január 1.-től  
Feladat-ellátási szerződést kössön a fogorvosi feladatok ellátására. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
36/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy  a VB-DENT Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal ( 
4028 Debrecen, Tölgyfa u. 26. sz. A ép. fszt. 2., képviselője Dr. Varga Balázs 
fogorvos, nyilvántartási száma: 79631)  2019. január 1.-től  Feladat-ellátási 
szerződést köt a fogorvosi feladatok ellátására. 
 
Határidő: Folyamatos  
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5. Temető fenntartásával és üzemeltetésével kapcsolatos döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 1999. évi 
XLIII. törvény 6. § (3) bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselő-testület  
 

1. úgy dönt, hogy a köztemető (Egyek, Csokonai u. hrsz: 0950/7) üzemeltetésére és 
fenntartására nem ír ki pályázatot, és 2019. február 17-tól az önkormányzati 
tagsággal működő Kétöklű Mezőgazdasági és Szolgáltató Szociális Szövetkezet 
(székhely: 4069 Egyek, Hunyadi u. 61. szám) látja el a köztemető üzemeltetésével és 
fenntartásával kapcsolatos feladatokat. 

 
2. az Egyek Nagyközség Önkormányzata és a Kétöklű Mezőgazdasági és Szolgáltató 

Szociális Szövetkezet közötti, a köztemető üzemeltetésére vonatkozó kegyeleti 
közszolgáltatási szerződést a 2019. február 14-én tartandó ülésén megtárgyalja. 

 
3. felhatalmazza a polgármestert, hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzata és a Hegyi 

Elemérné egyéni vállalkozó közötti kegyeleti közszolgáltatási szerződés 
megszűnésével kapcsolatos intézkedések megtételére (átadás-átvétel leltár szerint, 
mérőórák (leolvasása, elszámolás stb.) 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
37/2019. (I.31.) önk. sz. határozata: 

 
a települési köztemető jövőbeni üzemeltetéséről  

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a temetőkről és temetkezési 
tevékenységről szóló 1999. évi XLIII. törvény 6. § (3) bekezdésében foglalt hatáskörében 
eljárva az alábbi határozatot hozza: 
 
A Képviselő-testület  
 

1. úgy dönt, hogy a köztemető (Egyek, Csokonai u. hrsz: 0950/7) üzemeltetésére és 
fenntartására nem ír ki pályázatot, és 2019. február 17-tól az önkormányzati 
tagsággal működő Kétöklű Mezőgazdasági és Szolgáltató Szociális Szövetkezet 
(székhely: 4069 Egyek, Hunyadi u. 61. szám) látja el a köztemető üzemeltetésével és 
fenntartásával kapcsolatos feladatokat. 

 
2. az Egyek Nagyközség Önkormányzata és a Kétöklű Mezőgazdasági és Szolgáltató 

Szociális Szövetkezet közötti, a köztemető üzemeltetésére vonatkozó kegyeleti 
közszolgáltatási szerződést a 2019. február 14-én tartandó ülésén megtárgyalja. 

 
3. felhatalmazza a polgármestert, hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzata és a Hegyi 

Elemérné egyéni vállalkozó közötti kegyeleti közszolgáltatási szerződés 
megszűnésével kapcsolatos intézkedések megtételére (átadás-átvétel leltár szerint, 
mérőórák (leolvasása, elszámolás stb.) 

 
Határidő: 2019. február 17 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

6. Együttműködési megállapodások jóváhagyása az Idősek Adventje pályázathoz 
(Kódszám: VP6-19.2.1-45-3-17) 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 5 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, az alábbi együttműködési megállapodások 
utólagos jóváhagyását az Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) 
 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Balmazújváros Város Önkormányzata között 
megkötött 3357-5/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Görbeháza Község Önkormányzata között 
megkötött 3357-4/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 
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- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Nádudvar Város Önkormányzata között 
megkötött 3357-3/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Hortobágy Község Önkormányzata között 
megkötött 3357-2/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, az alábbi együttműködési megállapodás utólagos jóváhagyását az 
Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) 
 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Hortobágy Község Önkormányzata között 
megkötött 3357-2/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, az alábbi együttműködési megállapodás utólagos jóváhagyását az 
Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) 
 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Nádudvar Város Önkormányzata között 
megkötött 3357-3/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, az alábbi együttműködési megállapodás utólagos jóváhagyását az 
Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) 
 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Görbeháza Község Önkormányzata között 
megkötött 3357-4/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, az alábbi együttműködési megállapodás utólagos jóváhagyását az 
Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17): 
 

- Egyek Nagyközség Önkormányzata és Balmazújváros Város Önkormányzata között 
megkötött 3357-5/2018. iktatószámú rendezvényszervezés-együttműködési 
megállapodás 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Hortobágy Önkormányzatával megkötött 
együttműködési megállapodást jóváhagyja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
38/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) utólag 
jóváhagyja az Egyek Nagyközség Önkormányzata és Hortobágy Község 
Önkormányzata között megkötött 3357-2/2018. iktatószámú 
rendezvényszervezés-együttműködési megállapodást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Nádudvar Önkormányzatával megkötött együttműködési megállapodást 
jóváhagyja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
39/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) utólag 
jóváhagyja az Egyek Nagyközség Önkormányzata és Nádudvar Város 
Önkormányzata között megkötött 3357-3/2018. iktatószámú 
rendezvényszervezés-együttműködési megállapodást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Görbeháza Önkormányzatával megkötött együttműködési megállapodást 
jóváhagyja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
40/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) utólag 
jóváhagyja az Egyek Nagyközség Önkormányzata és Görbeháza Község 
Önkormányzata között megkötött 3357-4/2018. iktatószámú 
rendezvényszervezés-együttműködési megállapodást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Balmazújváros Önkormányzatával megkötött együttműködési megállapodást 
jóváhagyja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
41/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Adventje pályázathoz (Kódszám: VP6-19.2.1.-45-3-17) utólag 
jóváhagyja az Egyek Nagyközség Önkormányzata és Balmazújváros Város 
Önkormányzata között megkötött 3357-5/2018. iktatószámú 
rendezvényszervezés-együttműködési megállapodást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7. Pályázat benyújtása tanyagondnoki szolgálat fejlesztésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Agrárminisztérium által meghirdetett, a tanyák, valamint a 
tanyás térség megőrzését és fejlesztését célzó települési és térségi fejlesztések 
támogatására pályázatot nyújtson be. A projekt keretén belül Egyek Nagyközség 
Önkormányzata által működtetett tanyagondnoki szolgálat fejlesztése valósul meg. 
 
A projekt támogatási intenzitása 90 %. 
Támogatás maximális összege: 2 000 000 Ft 
Önerő összege: 10% 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata a projekt megvalósításához szükséges önerőt biztosítsa. 
 
A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
42/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete az 
Agrárminisztérium által meghirdetett, a tanyák, valamint a tanyás térség 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

53/61 

megőrzését és fejlesztését célzó települési és térségi fejlesztések 
támogatására pályázatot nyújt be. A projekt keretén belül Egyek Nagyközség 
Önkormányzata által működtetett tanyagondnoki szolgálat fejlesztése valósul 
meg. 
 
A projekt támogatási intenzitása 90 %. 
Támogatás maximális összege: 2 000 000 Ft 
Önerő összege: 10% 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata a projekt megvalósításához szükséges 
önerőt biztosítja. 
 
A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a pályázat benyújtásával 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2019. február.1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8. Együttműködési megállapodás a Konyhakerti és kisállattartási szociális földprogram 
pályázatához 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy utólag hagyja jóvá az Egyek Nagyközség Önkormányzata és az 
Egyeki Roma Nemzetiségi Önkormányzat közötti együttműködési megállapodást a  
KONYHAKERTI és KISÁLLATTARTÁSI SZOCIÁLIS FÖLDPROGRAM elnevezésű 

SZOC-FP-19-KK kódú pályázat megvalósításához. 

 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az együttműködési megállapodást jóváhagyja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
43/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy utólag jóváhagyja az Egyek Nagyközség Önkormányzata és az Egyeki 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat közötti együttműködési megállapodást a 
KONYHAKERTI és KISÁLLATTARTÁSI SZOCIÁLIS FÖLDPROGRAM 

elnevezésű SZOC-FP-19-KK kódú pályázat megvalósításához. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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9. A Képviselő-testület 240/2008.(VI.25.) sz. határozat hatályon kívül helyezése 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 240/2008.(VI.25.) sz. határozatát helyezze hatályon kívül. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez a határozat a 400 Ft alatti tartozások eltörléséről szól. Ez a jelenlegi szabályozás szerint 
ezek a díjtételek már nem törölhetők el, ha elérik az 1 000 Ft-ot, akkor meg kell fizetni. Nem 
is kezeli az ASP program ezeket az 1 000 Ft alatti tartozásokat külön. Erről majd minden 
ügyfelet tájékoztatnak. Ennek a határozatnak már nem tudnak eleget tenni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
  
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
44/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 240/2008.(VI.25.) sz. határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10. Ferencz Mihály ajánlata az Önkormányzat tulajdonában lévő külterületi inatlanok 
megvételére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a szabott árak megjelenésének függvényében döntsenek 
Ferencz Mihály külterületi ingatlanok megvételére tett ajánlatáról.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A helyileg elfogadott árakról van szó. Konkrét kidolgozott metodika még nincs. Az a lényeg, 
hogy rendkívül magas vagy alacsony ár ne legyen. Az a baj, hogy ez is 4 erdőben van.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az egyikben állítólag már majdnem vágásérett akácfák vannak. 
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Tardi Kálmán képviselő:  
Csak az a baj ezzel, hogy osztatlan közös tulajdonosként, nem fér hozzá az önkormányzat a 
tulajdonához. Adott esetben az önkormányzat is megpróbálhat ajánlatot tenni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A nádast sem vették meg, pedig az egy jó ajánlat volt. Ha arra nem volt pénz, akkor 
erdővásárlásra sem lesz. Javasolja, hogy várják meg, mennyi lesz a szabott ár, mert úgy 
tudják, hogy január 1-től nem annyiért adják, veszik a földet, amennyiért megegyeznek, 
hanem annyiért, amennyi a szabott ár. Ha látják a szabott árat, majd meghozzák a döntést.  
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki támogatja a bizottság javaslatát, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
45/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a szabott árak megjelenésének függvényében dönt Ferencz Mihály 
külterületi ingatlanok megvételére tett ajánlatáról.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11. Orosz Béla vételi ajánlata az Önkormányzat tulajdonában lévő külterületi 
ingatlanrész megvételére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a szabott árak megjelenésének függvényében döntsenek Orosz 
Béla külterületi ingatlanrész megvételére tett ajánlatáról.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
46/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a szabott árak megjelenésének függvényében dönt Orosz Béla 
külterületi ingatlanrész megvételére tett ajánlatáról.  
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12. Az Egyek, Szabó Pál u. 3. szám alatti ingatlannal kapcsolatos döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 339/2017. (XI.30.) számú határozatát módosítsa az alábbiak 
szerint: 
 
Hatályát veszti az alábbi rendelkezés: 
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
amennyiben rendeződik a 4069 Egyek, Szabó Pál u. 3. szám (Hrsz.: 1793) alatti ingatlan 
tulajdonviszonya 250 000 Ft összegért értékesíti Galbács György (4069 Egyek, Ady E. u. 6.) 
részére.” 
 
helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 4069 
Egyek, Szabó Pál u. 3. szám alatti ingatlanból a tulajdonában álló 10/12-et tulajdonrészt 
értékesíti Galbács György László és Galbácsné Zima Erika (4069 Egyek, Ady Endre u. 6. szám 
alatti lakosok) részére 5/12-5/12 arányban  208.333.-Ft-ért. 
 
Tekintettel arra, hogy az ingatlanon álló romos épület bontási kötelezés alatt áll a felek 
szerződésben rögzítik, hogy az új tulajdonosok a tulajdonszerzést követő 3 hónapon belül a 
romos épületet elbontják. 
 
A Képviselő-testület a fentieknek megfelelően elkészült az adás-vételi szerződést jóváhagyja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Még 8/12 rész van az önkormányzat tulajdonában, 2/12 rész most került elhagyatékolásra. 
Ebből kifolyólag annyival módosulna a határozat, hogy a tulajdonába kerülő 10/12 
tulajdonrészt értékesíti, és nem az elkészült, hanem az elkészülő adás-vételi szerződést fogja 
jóváhagyni. Dr. Pető István ügyvéddel ezt leegyeztette, és ez korrigálásra kerül. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a határozati javaslatot az ismertetett 
módosítással elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
47/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a 339/2017. (XI.30.) számú határozatát módosítja az alábbiak szerint: 
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Hatályát veszti az alábbi rendelkezés: 
 
„Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy amennyiben rendeződik a 4069 Egyek, Szabó Pál u. 3. szám (Hrsz.: 1793) 
alatti ingatlan tulajdonviszonya 250 000 Ft összegért értékesíti Galbács 
György (4069 Egyek, Ady E. u. 6.) részére.” 
 
helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 4069 Egyek, Szabó Pál u. 3. szám alatti ingatlanból a tulajdonába 
kerülő 10/12-et tulajdonrészt értékesíti Galbács György László és Galbácsné 
Zima Erika (4069 Egyek, Ady Endre u. 6. szám alatti lakosok) részére 5/12-5/12 
arányban 208.333.-Ft-ért. 
 
Tekintettel arra, hogy az ingatlanon álló romos épület bontási kötelezés alatt 
áll a felek szerződésben rögzítik, hogy az új tulajdonosok a tulajdonszerzést 
követő 3 hónapon belül a romos épületet elbontják. 
 
A Képviselő-testület a fentieknek megfelelően elkészülő adás-vételi 
szerződést jóváhagyja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Arany Gergő hatósági ügyintéző 
Dr. Pető István ügyvéd 

 
 

13. Egyek, Rózsás u. 10. szám alatti ingatlannal kapcsolatos döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 4069 Egyek, Rózsás u. 10. szám alatti ingatlant (hrsz.: 2835) 
térítésmentesen fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
48/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 4069 Egyek, Rózsás u. 10. szám alatti ingatlant (hrsz.: 2835) 
térítésmentesen fogadja el. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester  

 
 

14. Opel Combo értékesítéséről döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az ITW351 forgalmi rendszámú OPEL COMBO gépjárművet 
minimum 250 000 Ft összegért értékesítse. 
 
A Képviselő-testület hatalmazza fel a Polgármestert, hogy legjobb ajánlatot tevő vevővel 
kösse meg az adás-vételi szerződést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
49/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az ITW351 forgalmi rendszámú OPEL COMBO gépjárművet minimum 
250 000 Ft összegért értékesíti. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a legjobb ajánlatot 
tevő vevővel kösse meg az adás-vételi szerződést. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15. Határozati javaslat önkormányzati tulajdonban álló épület bontásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testület, hogy hogy az önkormányzat tulajdonában lévő Egyek, Tisza u. 4. szám 
alatti ingatlanon található épületet bontassa el. 
 
Hatalmazza fel a Polgármestert a bontáshoz szükséges intézkedések megtételére. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
50/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az önkormányzat tulajdonában lévő Egyek, Tisza u. 4. szám alatti 
ingatlanon található épületet elbontatja. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert a bontáshoz szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: Folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

16. Döntés az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. tőkeemeléséről  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy fogadja el az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. törzstőkéjének emelését 
az előterjesztés szerint. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata a tőkeemelés során ne éljen 
az elsőbbségi jogával. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy ne jelöljön ki más személyt arra az esetre, ha a tőkeemelés 
teljes egészében a meglévő tagok részvételével nem valósítható meg. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy fogadja el az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. társasági szerződésének 
módosítását mely a jelzett tőkeemelést tartalmazza. (A jegyzett tőke 3.000.000,- Ft-ról 
4.000.000,- Ft-ra emelkedik) 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
51/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 
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1. Az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. törzstőkéjének emelését elfogadja az 
előterjesztés szerint. 

 
2. Egyek Nagyközség Önkormányzata a tőkeemelés során nem él az 

elsőbbségi jogával. 
 

3. Egyek Nagyközség Önkormányzata nem jelöl ki más személyt arra az 
esetre, ha a tőkeemelés teljes egészében a meglévő tagok 
részvételével nem valósítható meg. 

 
4. Egyek Nagyközség Önkormányzata elfogadja az NHSZ Tisza Nonprofit 

Kft. társasági szerződésének módosítását mely a jelzett tőkeemelést 
tartalmazza. (A jegyzett tőke 3.000.000,- Ft-ról 4.000.000,- Ft-ra 
emelkedik) 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5. Határozati javaslat a „Település 2018-2019. évi Szolgáltatói Önkormányzat Díj” 
pályázat benyújtására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet a bizottságok nem tárgyalták. Ezzel a díjjal pénz nem jár, ez egy erkölcsi 
elismerés lenne, és azt gondolja, hogy ha elindulnak a pályázaton, akkor olyan gyakorlatokat 
láthatnak más önkormányzatoktól, ami az önkormányzat javára is válhat.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a pályázat benyújtását támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
52/2019. (I.31.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete elkötelezett, hogy 
az önkormányzati feladatellátás tervezése, szervezése, és kivitelezése során 
minden cselekedetét a szolgáltatói kultúra értékrendje vezérelje. Kötelező és 
önként vállalt feladatainkat szolgáltató szemléletben, példamutató jó 
gyakorlatok által hajtjuk végre. 
 
A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a „Település 2018-2019.évi 
Szolgáltatói Önkormányzat Díj” pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2019. január 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila 
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Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-
testület munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 19:40 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 

______________________ 
Kiss Sándor 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Hajduné Holló Katalin 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


